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Organizacija HTV v Železarni 

^ a n a k a Sora tudi v zimskem času privablja strastne ribiče, saj Je do 31. januarja dovoljen lov na 
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3 1 0 bo posvetovanje gorenj-

Letošnja stanovanjska gradnja 

Stanovanje 
pomeni standard 
Jesenice: Končati morajo, kar so začeli lani — 
se širijo v Gorje — Oblike varčevanja se niso 
Gradnja za prosto prodajo 

Radovljica: Gradnje 
dovolj uveljavile — 

Ob Savi Bohinjki in Savi Dolinki bodo letos imeli 
skupno okrog 1.400 milijonov dinarjev za stanovanj
sko gradnjo. S tem denarjem bi morali zagotoviti 
udobna stanovanja približno 400 družinam. 

To so trenutna predvidevanja. 
Prave številke bodo znane, ko bo
do sprejeti občinski družbeni na
črti. Za sedaj bi lahko ugotovili, 
da se različne oblike varčevanja 
oziroma zbiranja sredstev za te 
gradnje še niso uveljavile. V glav
nem računajo samo na sredstva 

Zakaj toliko denarja 
za osebno zaščito ? 
Število nesreč pri delu se je lansko leto zelo znižalo 

ampak jih hranijo za 
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^ I ž ^ u ž i t v i i o nažih elektrarn 

a smotrno gospodarjenje 
Gorenjskem 
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Kr a i ? ^ e t r * e ^ e ^ t r a r n e — Moste, »Sava«, 
800 M e d v o d e imajo okrog 

milijonov dinarjev prometa letnd 

Tri pomembne okoliščine zahtevajo, da je orga
nizacija higiensko-tehnične varnosti v Železarni še 
posebno dobra: kolektiv je zelo velik, v podjetjih 
težke metalurgije je brez števila možnosti za nesre
čo, razen tega pa je pretežni del obratov in naprav 
jeseniške Železarne precej zastarel. Zaradi vsega te
ga ne morejo štediti in tudi ne štedijo z denarjem 
za osebno zaščito delavcev in za zaščito naprav in 
posameznih delovnih mest. Tako samo za osebno za
ščito porabijo letno okoli 100 milijonov dinarjev. 

tih. Varnostni tehniki imajo na 
skrbi tehnično stran HTV, z 
zdravstvenega stališča pa za to 
skrbi kadrovski oddelek oziroma 
oddelek socialno - zdravstvene 
službe. Ta koordinira delo štirih 
postaj prve pomoči, delo dezin-
fektorja in dezinsektorja, obrat
nega higienika, dveh socialnih 
delavcev in socialno - zavaroval
ne službe. Seveda je nujna pove
zava tehnične in socialno - zdrav
stvene službe. 

Pogumtio je mogoče trditi, da 
v Železarni uporabljajo prav vsa 
zaščitna sredstva, kolikor j ih je 
mogoče dobiti. Sodelujejo z za
vodom LRS za x zdravstveno teh
nično varnost, ki jih obvešča o 
novih, še ne standardiziranih za
ščitnih predmetih in upošteva 

Uspehi ne izostajajo, saj so lan
sko leto zabeležili doslej najniž
j i odstotek nesreč pri delu kar je 
še posebno pomembno — in to 
zato, ker šele nekaj let upošte
vajo kot nesrečo vsako poškod
bo, zaradi katere je delavec izo
stal z dela, Čeprav le za nekaj 
ur. Tako se je leta 1961 v Žele
zarni pripetilo 1176 nezgod, med 
njimi je bilo tudi 6 smrtnih, šte
vilo nesreč je predstavljalo 16,8 
odstotkov števila zaposlenih, za
radi njih pa je bilo izgubljenih 
17740 delovnih dni ali povprečno 
15 dni na vsako nesrečo. Lani se 
je pri delu poškodovalo' 967 čla
nov kolektiva, kar pomeni 13,6 
odstotkov in 17434 izgubljenih 
delovnih dni. Dva delavca sta se 
smrtno ponesrečila, večino pa 
predstavljajo lažje nezgode. Na
sprotno je število nezgOd na poti 
z dela ali na delo lani naraslo od 
73 na 83, kar je spričo urejenega 
avtobusnega prevoza delavcev in 
odprave kolesarjenja težje ra
zumljivo. Ostaja pa domneva, da 
se med te nezgode večkrat vrine 
tudi poškodba pri delu doma, 
vendar je to težko preverjati. 

Strokovno vodi varnostno služ
bo varnostni tehnik, k i so mu 
strokovno podrejeni še po en 
varnostni tehnik v topilnicah, v 
valjarnah, v strojnoenergetskih 
obratih in v predelovalnih obra-
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za električno niti J U Vr»ri~ n m i n c n i 
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sedaj še tri manjša podjetja, In 
sicer H E MOSTE, H E SAVA 
K R A N J I N H E M E D V O D E . A 
tudi v zvezi s temi tremi podjet
j i je postala v zadnjem obdobju 
združitev precej aktualna. 

Usklajevanje letošnjih 
družbenih načrtov 
V Kranju bo danes posvetova

nje z gospodarstveniki iz vseh go
renjskih občin. Pogovorili se bo
do o nekaterih problemih v pri
pravah na letošnje družbene na
črte. Kot je videti, nekateri pred
logi letošnjih načrtov puščajo 
preveč v ozadju stvarne možnosti 
in določena predvidevanja pre
več obetajo, kar lahko zavede od
govorne organe in občane v ce
loti. Zato bodo posamezna pred
videvanja v letošnjih predlogih 
občinskih ljudskih odborov sku
šali uskladiti in postaviti take ci
lje, ki so dosegljivi ob maksimal
ni, toda niožni usmeritvi obsto
ječih zmogljivosti. 

Kvalitetnejše delo pri 
izobraževanju odraslih 

Na Bledu poteka te dni eno
tedenski seminar iz osnov andra-
gogike, Id ga je pripravila Zveza 
delavskih in ljudskih univerz Slo
venije. Seminarja se udeležuje 27 
slušateljev iz vse Slovenije. 

V svoj program so vključili or
ganizacijo izobraževanja odraslih, 
način programiranja, uporabo 
A V sredstev pri izobraževanju, 
dalje nekatera poglavja iz psiho
logije učenja, tehniko predavanja 
in delo s predavatelji. 

Na seminarju predavajo prl-

niihove praktične izsledke in 
preizkušnje pri priporočanju teh 
predmetov drugim sorodnim ko
lektivom. Tudi sami dajejo zavo-" 
du predloge za nove oblike zašči
te. Prav sedaj skušajo odpraviti 
težave A'arivcev, ki že nosijo svo
ja očala, pa zato ne morejo upo
rabljati zaščitnih, saj le-te ob 
strani preko drugih očal ne tes
nijo. Republiški zavod jim je po
sredoval naslov izdelovavca takih 
očal iz Italije, ker jih pri nas šc 
nihče ne izdeluje. 

Zanimiva in zaradt novih ob
veznosti podjetij do socialnega 
zavarovanja še posebno aktualna 
je problematika zdravstvenega 
varstva, vendar se bomo pri njej 
zadržali nekoliko pozneje, ko 
bodo analizirani podatki o obole
njih članov kolektiva Železarne v 
preteklem letu. — $. 

občinskih skladov, ki se zbirajo po 
merilu 4 odst. na bruto prejemke 
zaposlenih. Pred leti so t u l i dru
ge oblike veliko obetale • zlasti 
na Jesenicah. V Radovljici ».> \xu'. 
sicer uspeli na ta način zbrati 
okrogr 1,200.000 dinarjev, kar pa je 
še vedno kaplja v morje v pri
merjavi 503,000.000 dinarjev, koli
kor so lani vložili v stanovanjske 
rradnje. Skratka, predplačila na 
stanovanje, odkup stanovanjske 
pravice in druge obliko, preko ka
terih naj bi osebni dohodki zain
teresiranih občanov začeli prevze
mati del bremena teh investicij, te 
oblike niso zaživele oziroma so ne
znatne v primerjavi s potrebami. 
Gradbeno podjetje -Sava« na Jê -
senieah bo letos srradUo 60 stano
vanj za prosti trg, kar sicer ni 
nova stvar. Kot kupci pa se seve
da navadno javljajo podjetja a 
svojimi skladi, tako da zopet ni 
bistvene razlike. 

Na Jesenicah računajo, da bodo 
razpolagali letos a približno 860 
milijoni dinarjev za stanovanjsko 
gmdnjo. Toda najprej morajo kon
čati že lani začete gradnjo. Tre

nutno je v gradnji '/krog 300 sta
novanj. Od teh, Vot si obetajo, 
bo letos vseljivU približno 200. 
Sem sodijo tudi '.fije veliki bloki 
po 50 stanovan} na Sp. Plavžu. 
Okrog 50 milij/^nov pa bodo nudili 
v pomoč posameznikom za indivi
dualno iv. 7iadružno gradnjo. Čuti
ti ' je, do sta edino ti dve obliki 
gr?.d'jaj, ki ob relativno majhnih 
družbenih sredstvih zagotovita naj
večji končni učinek, čeprav so te 
gradnje mnogokje zelo zaostrile 
urbanistične in druge komunalne 
težave. 

V Radovljici so sredstva dokaj 
skromnejša. Občinski sklad, kot 
predvidevajo, bo dosegel okrog 350 
milijonov dinarjev. Upajo, da bo
do dale precejšen delež zraven še 
gospodarske organizacije, tako da 
bi zbrali sfkupaj 500 milijonov di
narjev. Skupno bodo imeli v grad
nji 64 stanovanj. Največ seveda v 
Radovljici, kjer so potrebe naj
večje. Vendar bodo gradili 14 sta
novanj tudi na Bledu in 8 stano
vanj v Bohinjski Bistrici. Po več
letnih težavah v Gorjah bodo tudi 
tam zgradili blok v glavnem za 
učiteljstvo. 

Taka so trenutna predvidevanja. 
Vse skupaj bo verjetno doživelo 
med samim uresničevanjem še 
mnoge spremembe. — K. M. 

Gorenjska na razpotju 
Ob izdelavi regionalnega urbanističnega 
načrta za prihodnjih trideset let 

V sredo je bilo v Ljubljani za
nimivo posvetovanje o izdelavi 
urbanističnega načrta Gorenjske 
za razvoj v prihodnjih 30 letih. Na 
posvetovanju, k i ga je organiziral 
urbanistični inštitut Slovenije, so 
bili predstavniki ljudskih odborov 
in tudi predstavniki družbenih in 

združila v I ^ temu ukrepu sili prizadete 
D R A V S K E E L E K - ! P r e d v s e m t o ' d a s e d o s e d a J n i | znani strokovnjaki "z zagrebške in 
°a porečju Save so I (Nadaljevanje na 2. str. — II) ljubljanske univerze. — F . B . 

političnih organizacij vseh občin 
Gorenjske. Spričo pomembnosti 
tega načrta bodo podobne eno
dnevne razprave še po vseh obči
nah Gorenjske, tako da bi se s 
tem seznanil čim širši krog pre-
bivavstva. 

Bivši okrajni ljudski odbor 
Kranj je naročil pri urbanistič
nem inštitutu Slovenije, naj izde
la perspektivni načrt. Imenovani 
zavod dela na tem že leto dni. 
Stvari pa so toliko dozorele, da 
da so jih že dali v javno razpravo. 

Na posvetovanju so udeležence 
seznanili s številnimi problemi v 
razvoju tega predela Gorenjske. 
Za ugotavljanje dosedanjega giba
nja se poslužujejo raznih podat
kov, ki segajo do 90 let nazaj. 

(Nadaljevanje na 2 . str. — I) 

Izpopolnitev 
dejavnosti 
Pripravljena je združitev zavo
da za izobraževanje kadrov in 
proučevanje organizacije dela 
z revizijskim zavodom L R S 

S primerno zaščito delo nI nevarno 

Zavod za izobraževanje kadror 
in proučevanje organizacije dela 
Kranj je v nekaj letih svojega 
obstoja dejavnost močno razširil 
in poglobil ter se tako dobro uve
ljavil. Prav v tem času pa je pri
pravljena priključitev revizijske
ga zavoda LRS k zavodu v Kra
nju, s čimer bi slednji popolno
ma kompletiral področje, ki mu 
je namenjen. 

Kolektiv revizijskega zavoda 
LRS in njegov upravni odbor sta 
razpravljala o priključitvi in se 
z njo tudi strinjata. Njuno odlo
čitev mora potrdili še ustanovi
telj — izvršni svet. 

Revizijski zavod LRS se je ob 
svoji ustanovitvi ukvarjal pred
vsem z revizijami, sedaj pa to 
predstavlja le 2 odstotka njegove 
dejavnosti, sicer pa se ukvarjajo 
t organizacijo računovodstva, 
obračuna po enotah in s podob
nim, za kar pa zavod za izobra
ževanje kadrov in proučevanje 
organizacije dela Kranj doslej ni 
imel ustreznih strokovnjakov. 

S. 



TE DNI 
PO SVETU 
KONČANI TROJNI POGOVORI 
Ameriško - britansko • sovjutski 

razgovori o prepovedi jedrskih 
poskusov so končani. Nadaljevali 
j ih bodo prihodnji raesec na kon
ferenci razoroži t venega odbora 
Združenih narodov v Ženevi. — 
Uradni predstavnik amcriii.ega 
zunanjega ministrstva ni pove
dal, v kakšni fazi je vprašanje 
razorožitve. 

ZA IZBOLJŠANJE ODNOSOV 
M ^ D ALŽIRIJO IN TUNISOM 
Alžirska, maroška in tunizijska 

vlada pripravljajo sestanek mini-
slrov za zunanje zadeve, na kate
rem bi proučili vprašanje norma
lizacije odnosov med Alžirijo in 
Tunizijo. 

S O V J E T S K E PRIČE 
N E SMEJO V B O N N 
Zahodnoncmške oblasti nočejo 

izdati vstopnih viz trem sovjet
skim pravnikom in sedmim pri
čam, ki so se nameravali udele
žiti procesa proti skupini nem
ških vojnih zločincev v Koblenzu. 

DRUGI M E S E C S T A V K E 
GRAFIKOV 
Grafiki ncwyorških založniških 

hiš že skoraj dva meseca stavka
jo, da bi j im povečali plače in iz
boljšali pogoje dela. Tako izha
jajo le začasne publikacije, pa še 
pr i njihovem izdajanju so precej
šnje težave in nerednosti. 

SEDEŽ J U L I J S K E K R A J I N E 
; V TRSTU 

V Italiji so ustanovil! peto pol-
»vtonomno deželo Furlanijo—Ju
lijsko krajino, ki ima sedež v Tr
stu. Predvidena Je ustanovitev 19 
takih dežel. 

PREDLOG D E t E L V RAZVOJU 
Predstavnik Jugoslavije Janez 

Stanovnik je pripravljalnemu ko
miteju svetovne konference za 
trgovino in razvoj v New Yorku 
obrazložil predlog držav v razvo
ju , ki sodelujejo pri delu priprav
ljalnega komiteja. Med drugim je 
predlagal, da naj bi najprej pro
učili problem splošnih tendenc 
svetovne trgovine, še posebej s 
stališča potreb dežel v razvoju. 

LHudie in dogodki #XHid!e in dogodki • Ljudje in dogodki • Ljudje in dogodki © Liudje in dogodki # Liudte in doTodk 

Vstop Velike Pritanl'e v Ev
ropsko skupno tržišče je prepre
čen, ker se mu 'e uniral Charles 
c'2 Gaulle. Odk'onitev Je sedal 
de.!stvo in krivda za tako zvito 
orevaro 1« vkn''*ena na francoski 
konto. Ob vseh ž e j n i h opom
bah, ravnodušnemu obžalovanju 
in krokodilovih so'zch g'eđe ev
ropske eno!nos!l so sedaj začeli 
razč!en'cvatl skrita ozadja, ki so 
pripeljala do ene največjih pre
var v zadnjem času. Kdo se Je 
pravzaprav uštel? 

Britanci svojega naskoka na 
Evropo prav gotovo nlr>o pripra
vili površno. Za podajanja v 
Brusi-u so imeli v zalcd'u dobro 
podporo. Ves čas bnreljske 
ofenzive Hh je nrd-lrr»'o ameri
ško topništvo. Za'-al takrat, ko 
se Je Macmli '-n ored c.emn^'-ti
rni mssecl od!očil, da bo v Bru
selj poslal na razgovore z evrop
sko »£f«storf"20« čuvarja pek lov 
Edvvarda Hcotha, so Američani 
že potrdPI načrt, c'a pomoni pri
stop Velike Britanije samo eno 

Izmed stopenj gospodarskega In zgodilo. Kennedvjeva prizadeva-
političnega združevanja Atlant- nja, da bi sčasoma z zniževanjem 
ske skupnosti. Takšna Evropa, medsebojnih carin prilagodil 
kakršno sta si zamhlila ln Izo- ameriško gospodarstvo evropske-
blikovala de Gaulle ln Adenauer, mu, so naletela na »zapiranje« 

Generalova 
e v a r a 

je za Anr?rl xane nredstavljaln sa
mo zsSetnl embrio neke razvitej
še in vcestr-^mke skupnosti, Iz 
katere amerPkl vpliv ne bo Izri
njen, temveč bo v n'aj še vedno 
prevladoval in ostal vođl'nl. Z 
vključitvijo Velike Erltanijs bi 
ta evro-j.-'a skuono3t prerasla 
evropski okvir. Toda to sc ni 

Evrone In na negodovanje (Pariza. 
Bolj kot gosnođarskl raz'ogl so 

Francijo prisilili politični razlogi, 
da je postala do AngTosaksoncev 
nezaupljiva. Znano Je, da de 
Gaulla navdušuje moč Franci'e 
Iz prclSn.fega sto'etja, ko si je 
c d ' " ! lastila pravico, da dela red 
v Evropi. Ves čas de Gaullove 

oblasti je Francija I<rrala na to 
karto. Njej je resnično uspelo 
zadržati vodilno mesto med ev
ropsko »šestorico« in to skupnost 
marsikdaj popolnoma prilagodi 
francoskim Interesom. De Gaul
le je še pred kratkim razpošiljal 
ponudbe za pristop k Skupnemu 
tržišču z nastopom, ki kaže, da 
je njen absolutni In vesollnl vod
ja. Razlogi, da se de Gaullova 
Franci la otepa sprejema Velike 
Britanije in izpodriva anglosak
sonski vpliv v Evropi, niso eko
nomski, temveč po tehtanju oko
liščin izključno politični. 

Toda francosko zavračanje ln 
odklonitev VeUke BrltanHe je 
povzročila v de Gaullovi Evrool 
čudna protislovja. Na zahodu so 
se znašli v široki krizi In na pre
cepu Evropske države, k i j im oo-
veljuje general de Gaulle, se bo
do morale kmalu odločiti, koga 
bodo pravzaorav podolrale. Bri 
tanija se kljub uničujočemu po
nižan Hi, ki ga Je do*.lve'a v bru
seljski sejni dvorani, ni odrekla 

Evrool. Nasprotno, prej hI lah« 
ko verjeli, da se je dokončno 
obrnila k evrooskemu krmtk^ntu 
in bo med članicami če že ne 
drugega — sejala razdor, dokler 
ne bodo dozoreli pogoji, da se Ji 
njen položaj v Evrool prizna. 
Ker se tudi Američani na de GaW 
lov ukaz nočejo umakniti Iz Ev
rope, Je nujno, da bosta obe an
glosaksonski državi uskladili svo
jo poMtiko In načrte, kako in P° 
kakšni poti uresničiti zamisel 
širše Atlantske skupnosti. 

Po izključitvi v BrusMu Imajo 
opazovavcl vtis, da se je v g ' a V ' 
rem štabu »sestnrf"?« vse posta
vilo na glnvo. Važna posvetova
nja o ureditvi tekočih zad*v >° 
odoovedan*. Kriza je r^rllčno od
jeknila tudi v c r o ^ s k ' h prestol-
nkph, k i se s Parirom re stri" 
nja.lo glede razvoja ln n^:ina ob* 
ravnave odnosov v t°1 skup*0'**! 
V ognrčenlu orcdiki*"o z'**" 
male države, k i vc 'no b"'j obČU* 
tijo hegemonizem Francije. 

ZDRAVKO TOMAZEJ 
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Za boljšo obveščenost upravljavcev 
Zavod za Izobraževan'e kadrov ške ustave povsem jasno kaže tivu. Zadnji dan bo v okvira se-

In organizacijo dela v Kranju j« potrebo In pravico obveščanja minarja tudi posvetovanje udele-
prlpravll poseben enotedenski kot eno izmed temeljnih pravic žencev in predstavnikov politič-
strokovnl seminar, da bi pomagal in svoboščin državljana. j nih organizacij iz podjetij, kate-
delovnim or^anlzaclkim pri or- V precej delovnih organizaci-j rih uslužbenci bodo prisostvova-
•»anlzirarlu informativnih služb jah do neke mere skrbe za obve- li seminarju. Pogovorili se bodo 
ln pri Izpopolnjevan lu sredstev ščanje članov svojih kolektivov o [ o nadaljnjem razvijanju obvešča-
obveš^anja. Znani slovenski no- najvažnejših problemih in o delu | nja v delovnih kolektivih in o 
vinarji, sociolog, slavisti m ti- organov upravljanja. Tista pod-
stl, k i sami z uspehom vodilo In- jetja, ki so se s problemi obve-
formatlvne službe v delovnih ko- ščanja ukvarjala že dalj časa, so 
Iektlvlh ali urejujejo glasila de- začela razmišljati o bolj organi-
lovnlh kolektivov, bodo v šestih ziranem načinu. Kjer izdajajo 
delovnih dneh prlkazaM, kako Je svoja glasila, so pričeli uvajati še 
treba skrbeti za obveščanje ne- druga sredstva, kot so zidni l i 

sti, razglasne postaje, javne tri
bune itd. Zato so že tudi prvi re
zultati ugotavljanja, koliko in 
kako so upravljavci obveščeni o 
delu in prob'emih svojih delov
nih organizacij, spodbudni in sa
mo narekujejo — še nadalje raz-

Nadaljevanje s 1. strani 

posrednih proizvaja vcev. Prvi 
tak seminar bo od 4. do 9. feb
ruarja v Radovi l ici , ponovitev pa 
bo od 25. do 31. marca. 

V večini gospodarskih organi
zacij so dos'ej imeli obveščenost 
bolj kot dobro metodo dela in 
manj kot mren pogoj smotrnega , vijati organizirano obveščanje. 

ospodirjenja in odločanja. 
Osnutek nove zvezne in republi-

Dobili so katastrski urad 

Zanimivost omenjenega specia
liziranega seminarja o informira
nju v delovnih kolektivih in o 
uporabnosti sredstev obveščanja 
je na primer, da bodo udeleženci 
sami praktično preizkušali ure-

ukrepih, ki so s tem v zvezi nuj
ni. 
d Med gorenjskimi podjetji je za 
f> seminar precej zanimanja. 
9 Precej jih je že prijavilo ude-
15 ležbo svojih ljudi, ki kakorkoli 
a skrbijo za informiranje. 

W ; D. R. 

Mir dina ro sledov h 
revolucije 

K R A N J To so ugotovili v sre
do na množičnem sestanku čla
nov Zdaiženja borcev tovarne 
Tekstilindus v Kranju, ko so go
vorili o sodelovanju borcev z 
mladino. Tudi lani je na iniciati
vo ZB odšla iz n Trnovega kolek
tiva posebna mladinska brigada 

J E S E N I C E — V drugi polovici 
prejšnjega stoletja je bil usta
novljen v Radovljici katastrski 
urad. Ostal je tam med obema 
vo'nama in še po vojni in je ve
ljal tudi za območje jeseniške 
Občine, ObLO Jesenice si je že 
d i l j Časa prizadeval, da bi ure
d i l za nodročje jeseniške občine 
zcmliiški kataster. Razvoj naše
ga gospodarstva, urbanizacija po
deželja, urejanje lastninsko-prav-
nih odnosov med skuonostio in 
občani in cela vrsta drugih na
log so zahteva'e, da se tudi geo-
detsko-katastrska služba prenese 

v komuno. ObLO Jesenice fe 
vešča nja ter tako lahko za potre
be v svojih kolektivih izbrali 

upošteval priooročila in sklepe"! najprimerneiša. Seminarski pro-

Vreme 
V R E M E N S K A S L I K A 
Področje visokega zračnega 

pritiska se postopoma um'ka, 
zahodno, severno in srednjo 
Evropo pa so za'ele hladne 
sračne gmote. Podroije nizke
ga zračnega pr! t«ka 6 « iznad 
^redozeml'a pomika proti 'už-
nemu Jadranu, tako da fron
talne motnje ne bodo bis'veno 
vplivale na na^o krnje. V zvezi 
t njimi bo v jugovzhodnem de
lu države priSlo do otoplitev. 

N A P O V E D V R E M E N A ZA 
N wn*5UrO IN P O N E D E L J E K 
V Primorju zmerno, v notra

njosti pa pretežno oblačno, 
vmes so možne rahle sne*ne 
nađav'ne. V Primorju burja. 
NahVžje nočne temoerature 
med -TO in -13, v Pr'morju 
-6. NTjviš ' e ^dnevne temoera
ture oa s* bodo šibale med - 3 
ln —8, v Primorju se bodo gi
ba !e okrog 0°. V nedeljo bo 
nrevT->- ,ov» ,o mrz'o In prefe*n<> 
ob'ačno. V krajih 2 jasnimi 
""črni bodo temoerature 8e niž
je. 

SNEŽNE R A Z M E R E 
V P ~ T E K r*> T. URI 
Tr ! "lav - Kredarica -22, 210 

em- Ra'e^e-Planica -18, 81 cm 
n -5iča. Skakalnici peM*xraboa; 
dom P'anica -16, 110 rm pr*i-
čar Tamar —18, W cm; Vršič 
-19. 190 cm: Kraovfka gora -14, 
80 cm; žičnica Vt r snc -15, 80 
centmetrov — vrh 200cm. ?!*-
n'ce obratu'e'o; Lesce -11. 42 
cen'ime'rov: Tr?i* 3^ cm p-šiča; 
Kof-e 130 cm; Po-Voržič 170 
cent'metrov; Zelenica 170 cm 
prS'ča; .Tezensko -15, 40 cm: 
*!*n'ca Krvavec -18, 170 cm pr
šila, ž'čn'ca oVatu'e: Komna 
-13, 170 cm; Vel ! ka olanina 100 
cctln^etrov «np-»at dom na Jo-
štu -14, 45 cm: Lry-'-a koča na 
Starem vrhu -11, l*"1 cm; Ljub
ljana -12, 19 cm pršlča. 

lanskega kongresa geodetskih in-
ženir ;ev in geometrov v Portoro
žu, da morajo priti pri organiza
ciji geodetsko-katastrske službe 
do izraza osnovna načela naše 
komunalne ureditve in družbene
ga upravljanja. V prizadevanju, 
da se kataster kot upravno-
družbena služba čimbolj prib! :ža 
ljudstvu, je Obl.O ustanovil ka
tastrski urad na Jesenicah. Po
trebne prostore je urad dobil v 
stari šoli na Titovi cesti in s l . 
januarjem pričel proslovati. Za
radi obilice drugih gospodarskih 
nalog in pornanjkan'a strokov
njakov delo za kataster v prvih 
letih po vojni ni bilo na tekočem. 
Prav zato ne bo mo-m^e urediti 
vseh zahtev naenkrat in soravltl 
kataster v so«rlas?e z dejanskim 
stan'em. Ure'evan»e zemljiške 
kn'lge bo tralalo skoraj gotovo 

I nekal let, vendar Je prvi korak 
; k temu nare km. Jcenlee so do-
j bile katastrski urad, k i bo ure

jal tekoče zadeve sproti, vzpored
no pa bo reševal tudi zaostanke. 

U . 

gram vsebuje tudi nalogo. Vsak 
udeleženec bo namreč prevzel 
poluibno seminarsko nalogo in v 
niej obde'al enega izmed progra
mov obveščanja v svojem kolek-

jevanje posameznih _ sredstev ob- p o partizanskih poteh iz Kranja 
do Novakov pri Cerknem. Pred
stavniki mladinske organizacije v 
pod'etiu, so na posvetovanju iz
razili željo in prioravlienost za 
podobne akcije tudi v letošnjem 
letu. Zato predvidevajo, da bodo 
zlasti ob dnevu borca organizira
li mladinsko enoto iz podjetja, 
ki se bo z daljšim pohodom ude
ležila slovesnosti ob odniraniu 
partizanskega doma na Vodiški 
planini. Razen tega predvidevajo 
v okviru rekreacije več nedeljskih 
izletov v okoliške kraje, kot na 
primer na Mohor, na Jošta itd., 
kjer bodo borci pripovedovali o 
dogodkih Iz časa revolucijo. 

OBČNI Z^OR 
TURISTIČNEGA 
DRUŠTVA 
J E Z E R S K O — V soboto, 26. ja

nuarja, je imelo Turistično dru
štvo na Jezerskem svoj redni 
letni občni zbor. V svojem zani
mivem poročilu je predsednik 
spretno pokazal na činitelje, ki 
lahko odločilno vplivajo na raz
voj jezerskega turizma. Poročilom 
je sledila razprava; ki pa ni bila 
posebno izčrpna. 

Po občnem zboru so udeležen
ci poslušali še predavan le s šte
vilnimi barvnimi diapozitivi prof. 
Mirka Kambiča »Ameriška mesta 
in ljudje«. - M . S. 

7 B R A I I PODO 
PODATKE 
Odsek za šolstvo občine Kranj 

je minuli četrtek zahteval od vseh 
šol kranjske občine izčrpna po-

! ročila o učnih usoehih ob za-
j ključku I. polletja. Na podlagi teh 
I poročil bodo izde'ali analizo uč

nih uspehov in izvajanja radij
skih šolskih ur v prvi polovici 
šolskega leta. Ti podatki bodo 
služili za odoravo morebitnih na-

I pak ln nepravilnosti. — R. 

Gorenjska na razpotju 
i. 

V raznih študijah, elaboratih, 
grafikonih in zeml'evldih imajo 
zbrane razne preglede o značilno
stih Gorenjske, o njeni ekonomski 
osnovi in perspektivah, o n'enlh 
prirodnih pesebnosfh, kar je po
sebno va%no za turizem, o gibanju 
prebi'- -'va in gibanju mest. vasi 
in n o razvoju komunikacij 
in r : h oo^rebah in perspek
tivah zaskrbi ko 'o*a je analiza 
graden :. Včasih so lhr*'e z'd?ll in 
pos'avl'ali svo'a bivališča le ob 
stm'enih nas»Wh in vaseh. V zad
njem desetletju pa je individualna 
gradnk* za'ela prostrana Izrarto 
kmet'teka območja, kar spreminja 
obse*ne površine v neorganizirano 
našel 'e. 

Pr i sedanjih študijah se ne po-
slu'ufe'o samo podatkov Iz pre
teklosti, marveč prou*nje.fn tudi 
sedan'e potrebe In želje prebivav-
stva. Tako so med drurlm Izvedli 
obsceno anketo med delavstvom o 
ornblema n'fhovesra bivališča, de-
!ovne<ra m^ta In potovanja na de
lo. U*otav1'ato, da bi morali zsrra-
d rtl kakih H 010 stanovanj v bli
žini Industrijskih središč, da bi 
zadostili potrebam delavstva. Ve-
Hk nomen za turistični In &os>po-
đsrskl razvoj okolice prlplsu'ejo 
tudi predvidenemu letališču v Br-
nikih, avtomobilski cesti skozi 
Gorenjsko In nekaterim drugim 
večjim predvidenim objektom. 

- K . M . 

Za smotrno 
gospodarenje 
na Gorenjskem 

ii. 
nihče resneje zavzemal za Studi
je, projektiranie in gradnjo no
vih proizvodnih enot na Savi. 
Dodajalo se je, da so to izkori
ščali dru«ji krogi v elektro gospo
darstvu in si od teh podietij iz
posojali sredstva, sicer za inve
sticije v elektro gospodarstvu, 
vendar ne za izkoriščanje ener
getskega potenciala reke Save, 

Z razpoložljivimi sredstvi ome
njenih treh podjetij se v investi
cijskem pogledu vsaj zaenkrat ne 
bi dalo dosti storiti, ker so za 
vlaganje v nove objekte te pano
ge potrebna precejšnja sredstva 
in sorazmerno s tem tudi dokajš-
nja lastna udeležba pri najetju 
kreditov. Zato nekateri trdijo, 
da bi bila integracija v elektro 
gospodarstvu potrebna. Z enega 

mesta bi se, kakor trdijo, lâ j? 
usmerjal razvoj in določal P r C f 
nostni red za gradnjo novih o"* 
jek tov. 

Na osnovi pogovorov z zastoj 
niki prizadetih treh ko'ektivov 
na Gorenjskem bo z upošteva 
njem danih prinomb sestavil6, 
elaborat o predvideni združi '^ 
V njem bodo obdelane V°^T°ji 
nosti o organizaciji novega. 
jetja ter določila v notranjih ° đ ' 
nosih v raznih variantah. Na ' 
način bo kolektivom dana m^* 
nost, da se od'očiio za tisto, 
jim bo najbolj ustrezalo. 

Predvidevajo, da bi bil se*J 
novega podjetja v Kranju. l n V , 
sticijska dejavnost novega P°\ 
jetja bi se razvila predvs*"! 
vzdolž savskega toka in n c k ^ ' f j , 
so, mnenja, naj bi bil sedež P°\ 
jetja raje v Ljubljani. Sicer r 
tako kratke razdalje v današni^ 
prometu ničesar ne nil* 
Upati je, da bodo v tem pog'*" 
dosegli soglasje. 

Skupni bruto promet (o^f 0 ^ 
800 milijonov dinarjev), kj * 
imajo letno sedanja tri P o Cj' cjji 
v novi gospodarski organi**'' 
res ne bi pomenil kdove kak 
koncentracije sredstev in z ° 1 0 ^ 
pričakovati velikega razmaha 
vesticijske dejavnosti na 
področju zgolj zaradi reor: 
zacije. Zanesljivo pa bo P 1* 
dena združitev rodila zadovo'. fr 

uspehe, saj bo omogočila 
nejše gospodarjenje in sm^1 ^ 
Izkoriščanje vseh energetski"-
rov na tem območju. — F 

jjivf 

KAVKAZ IN PRlLl^ 
NOVIH ČLANOV 
Alpinistični odsek Pla« 1 "!?^ 

društva Kranj, ki je lani P ^ j * 
val 15-letnico svojega de'oV^fja> 
bo imel v četrtek, 7. febr".*^ 
na Smarjetni gori svoj red'1,.<< 
ni občni zbor. Na p r o g r a m " ^ 
prvi vrsti dvoie zadev, n 3 f 
vključitev novih mladincev 
samostojna odprava našega -tt-
ka v pogorje Kavkaza v ^ ;3U 
ski zvezi, za kar bo potr e1' 
precej finančnih sredstev i D 

bližno Šest tednov časa. ^ 
Občni zbor bo pregleda' y 

uspehe odseka v minulern l c 

j ih ni malo, saj so kranjs«• J\I 
nisti preplezali Številne o a / 
vrhove doma in v inozems1^ ptv 

Pogovorili pa se bodo tU"1 ̂  V 
trebnih seminariih in del u 

tošnje leto. — R. 

Turistična razglednica Iz turističnega Preddvora. Vse kaže, da Jo jezero Crnjava za preddvorsM turi 
zem Interesantna samo čez poletje. Prav gotovo hI tako ne smelo bit i , saj bi bila tudi zaleđene!« Cr-1 
njava lahko mikavna za turiste, predvsem pa za ljubitelje drsanja 

O B V E S T I L O 
OBČANOM T E R D E L O V N I M I N DRUGIM 
ORGANIZACIJAM OBČINE K R A N J 

Siitev občine Kran v druge pro We 

Upravni organi ObLO Kranj se bodo v času °^ 
1. do 7. februarja 1963 preselili Iz dotedanjih prostorov 
občinsko stavbo na Trgu revolucije 4 (stavba prejšnje*, 
OLO Kranj). Preselitev bo opravljena v naslednjih dnevi 

1. februarja 1963 predsedstvo in oddelek za občo upravo & 
2. februarja 1963 oddelek za družbene službe, 
4. februarja 1963 oddelek za finance, 
5. februarja 1963 oddelek za gospodarstvo, 
6. februarja 1963 oddelek za narodno obrambo in 
7. februarja 1963 oddelek za notranje zadeve. 
Zaradi selitve posamezni oddelki ne bodo pos lova l i ^ 
stranke na dan selitve ter en dan pred selitvijo in 
po njoj. V teh dneh bodo reševali samo nujne prin 1 ^ 
Prosimo občane ter delovne in druge organizacije, da 
zastoj z razumevanjem sprejmejo. j 

SPREJEMNA I N INFORMACIJSKA PISARNA bo ^ 
4. februarja t. I. dalje delala v pritličju desno, soba št. 
O D D E L E K ZA GRADNJE I N K O M U N A L N E ZADEVE ^ 
še nadalje posloval v dosedanjih prostorih Tomšičeva 
in se bo v občinsko stavbo preselil do l . aprila t. 1-
Nove T E L E F O N S K E ŠTEVILKE posameznih organov ^ 
do objavljene naknadno; zaenkrat je treba klicati 
(hišna centrala). 

Občinski ljudski odbor 
Kranj 



SOBOTA 9, F^rnarTa 1 9 « 

Skrb za varstvo in vzgojo otrok 
Z začetkom drugega šolskega polletja bo odprt vrtec ob Cankarjevi ce-
s t * — Problem varstvene ustanove za Pristavo in Križe pred rešitvijo 

Problem vzgojno-varstvenih ustanov v tržiški ob
čini sicer ni tako v ospredju, kot je v številnih dru
gih občinah, kljub temu pa je še vedno pereč. V 
ospredju so predvsem trije problemi, o katerih sta 
pred dnevi razpravljala na skupni seji tudi svet za 
varstvo družine in svet za socialno varstvo. Aktualna 
vprašanja so: zakaj obstoječe zmogljivosti niso iz
koriščene, kam dati otroke v varstvo tam, kjer ni 
potrebnih ustanov, in kakšna naj bo vsebina varstve
ne dejavnosti. 

-J? » ! r ž ? k o o b č , n o n I ^ a n o 
Sev š t e v i l o zainteresiranih star-
rfJu ' , 1 d a , i s v ° J e otroke med 
Plovnim časom Je 

v vzgojno-var-

mm 
I 

b o JJe u s t a n o v e . Prav zaradi tega 
da KI a t k e m razpisana anketa, 
SJJ « I e d e tega dobili potrebne 
dan«!" 5 ' k i b i b i , i o s n o v a za na-

*"jnje delo na tem področju. 
O K T Pa naj, da je v tržiški 
n«*.. e e n a vzgojno-varstvena 
"stanova, k i 'aga s tremi 

Vr že veste, da . . . 
T ' . V v J e v Gostinskem podjetju 
^ 2 1 V u k i n j e n a prisilna upra-
a. Omenjeno podjetje je v 

J^jskerh drugem polletju po-
^ U o v®6 izgube, k i so nastale 

prvem polletju, ni pa še 
"^vanlo Potrebnih skladov, 
li ft^* V t r ž l š k i občini že oko-
l a * r . 1

o d s t o t k o v v s e h zasebnih 
koA11 V gozdov podpisalo 
n h W " a d j S k e Pogod' 0 0 z G » z d -
stot J 0 ^ 0 1 * ^ ^ 0 ™ Kranj. Od-
h>t • ^ nacnaša na predvideni 

e r n i Posek lesa. 
O K V ^ C W l včeraj pleuum 

° * ZMS Tržič, na katerem 
d r o ^ a z P r a v l j a l i o poročilu ka
vah komisije in o pripra-
f e p

 Z a i z r edno občinsko kon-
e n ( , ° . ki bo 17. februarja, 

hn " * d a s o n a torkovi seji od-
°^>ki ObLO Tržič potrdili 

s e r d e l o v n i h kolektivov, da 
• c r , r l d i t e l J Kamnik priključi 

°^»P Novogradnja Tržič, 
. ' • j e dobila tržiška tovarna 

5 m srpov od ObLO garan-
y> Izjavo, s katero bo ome-
n° podjetje lahko najelo 

dinar-° V z n € f i k u 1 5 milijonov 
^jev 2 a obratna sredstva. 

N -• • I M A T R Z I S K A L O K A L -
R r \ w L A D I J S K A P O S T A J A 
T P S « E 0 D D A J E D V A K R A T 
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prostori, in sicer na gradu, v 
Ravnah in v Bistrici. Zaskrblju
joče pa je, da je precej otrok 
prepuščenih cesti in da niti ob
stoječe zmogljivosti niso zasede
ne. Ustanova bi še vedno lahko 
sprejela okoli 30 predšolskih ali 
šolskih otrok, kar pa ne velja za 
Ravne, kjer je Vrtec že tako ali 
tako pretesen. 

Vzroka za - nezasedenost mora
mo predvsem iskati v premajhni 
zainteresiranosti staršev in mor
da tudi v vsebini varstvene de
javnosti. Res je, da so na ome
njeni seji razpravljali tudi o ce
ni, ki bi morala biti prilagojena 
zmožnosti staršev, vendar lahko 
trdimo, da tudi dosedanji pri
spevki, k i so j ih morali dajati 
starši za varstvo svojih otrok 
varstveni ustanovi, niso bi l i tako 
visoki, da bi j ih starši, ki so red
no zaposleni, ne zmogli. Za pred
šolske otroke je znašal in je tudi 
še mesečni prispevek 700 dinar
jev, za varstvo šolskih otrok zna
ša mesečni prispevek 1.400 dinar
jev, v omenjenih zneskih pa so 
razen varstva vštete tudi malice. 
Razen tega na gradu lahko dobi
jo otroci, ki so v, varstvu ali pa 
tudi ne, kosilo po ceni od 100 do 
130 dinarjev. 

Ker denar torej ne bi smel bi
ti edini problem, so vzroki prav 
gotovo še drugje. Za ilustracijo 
jih bomo nekaj našteli: za pred
šolske otroke nI organizirano 
popoldansko varstvo, ustanova 
nima na razpolago prenočišč, 
oskrba je samo ob delavnikih, 
glede vsebine varstvene dejavno
sti pa ' manjka občasnih oblik 
varstva, pomanjkljiva je organi
zacija prostega časa otrok z in
teresnimi in drugimi dejavnost
mi, pogrešamo sodelovanje s sta
novanjskimi skupnostmi, šolami, 
društvi ali pionirsko organizaci
jo, ni igrišč in podobnega. Vse 
omenjeno so pomanjkljivosti, k i 
so seveda tudi vzrok za nezase
denost obstoječih zmogljivosti in 
za kvalitetnejše delo vzgojno-
varstvene ustanove. 

Ob vsem tem pa je aktualnejši 
problem glede tega v tistih nase
ljih, kjer za to nimajo potrebnih 
ustanov. V tržiški občini sta gle
de tega predvsem problematični 
naselji ob Cankarjevi cesti v Tr

žiču in Pristava-Križe. Na zado
voljstvo vseh pa bo problem za 
naselje ob Cankarjevi cesti rešen 
že s pričetkom drugega šolskega 
polletja. Ta teden tamkajšnji 
vrtec, k i bo sprejel okoli 40 
otrok, s pomočjo zainteresiranih 
delovnih kolektivov že urejajo in 
opremljajo. 

Nerešen problem je torej le še 
/a Pristavo in Križe. Kazalo je 
že, da bodo tamkajšnji prebivav-
ci dobili potrebne prostore v no
vih stanovanjskih blokih, ki j ih 
je gradil Peko, toda omenjeni 
kolektiv je bolj upošteval stano
vanjski problem. Ker pa je pred
videno, da v dveh letih na tem 
območju ne bo nobenih novih 
gradenj, bodo skušali problem 
rešiti tako, da bi dobili za usta
novitev vrtca neke stanovanjske 
prostore, ki bi j ih zamenjali za 
nova stanovanja nekje v Tržiču. 
Ker so se omenjene zadeve vsi 
prizadeti lotili z vso prizadev-" 
nostjo, lahko pričakujemo, da bo 
problem kmalu rešen. — B. F. Del udeležencev seminarja za prosvetne delavce na Jesenicah 

Skrb za lokalne 
radijske oddaje 

Preblvavci tržiške občine so 
v zelo kratkem času postali 
veliki prijatelji svojih lokal
nih radijskih oddaj. Ob nede
ljah dopoldne skoraj ni več 
radijskega sprejemnika v tr
žiški občini, k i ne bi poslušav-
cem posredoval oddaje na va
lu 202 m . 

Prepričljiv dokaz, da se za
nimajo za lokalne oddaje, so 
tudi želje občanov, ki j ih v 
vse večjem številu izražajo v 
priljubljeni oddaji »PLOŠČE 
PO ŽELJAH«. Ker je tržiški 
radijski oddajnik prilagojen 
izključno potrebam in željam 
občanov, je razumljivo,, da je 
oddaja »Plošče po željah« naj
večkrat tudi po nekaj l i r . 

Ob vsem tem pa je AKTU
ALNO VPRAŠANJE — kako 
zagotoviti za lokalne radijske 
oddaje vse" tiste pogoje, k i so 
potrebni. Delo okoli tržiškega 
radia je doslej še zelo težav
no in ljudje, k i sestavljajo 
radijske oddaje, nimajo za

gotovljenih oziroma urejenih 
niti delovnih prostorov. Pro
stori in vsi drugi problemi 
glede lokalnega radijskega 
oddajnika so bil i v torek 
Osrednji predmet razprave na 
seji izvršnega odbora ObO 
SŽDL Tržič. Na seji sprejeti 
sklepi zagotavljajo ,da bodo 
vsi potrebni delovni' pogoji za 
lokalne radijske,, oddaje kma
lu lahko uresničeni in da bo
do potem dane tudi vse mož
nosti za kvalitetnejše in pest
rejše oddaje, ki bodo morda 
tudi pogosteje, kot so doslej, 
ko so enkrat tedensko (ob 
nedeljah dopoldne). 

Na torkovi seji IO so se 
med drugim pogovorili tudi o 
delu Socialistične zveze za 
prihodnje. Podrobnejši pred
log o bodočem ,delu pa bodo 
izdelali na osnovi krajevnih 
konferenc in nedavne občin
ske konference do prihodnje
ga plenuma. Do takrat pa bo
do imeli sestavljen tudi pred
log vseh komisij, k i bi mo
rale delati v okviru Sociali
stične zveze na posameznih 
področjih dejavnosti. — F . 

Novost pri delitvi sredstev iz sklada za šolstvo 

Predviđena objektivnejša merila 
J E S E N I C E — Upravni odbor 

sklada za šolstvo pri ObLO Je
senice in svet za šolstvo sta že 
razpravljala o načelih za letošnjo 
delitev sredstev sklada. Predvi
devajo bistveno drugačne kriteri-

J E S E N I Š K I 

K O V I N A R 
je kot v lanskem letu. Tedaj vso 
bila odločujoča merila pr i od
merjanju denarja za posamezne 
šole: število učencev, število od
delkov in sistemizacija delovnih 
mest. Letos pa se bodo skušali 
bolj približati nagrajevanju kva
litete opravljenega dela. 

To bi jim bilo mogoče na osno
vi delovnih programov šol in ob 
koncu leta s kontrolo, kako so 
ti programi realizirani. Upravni 
odbor je zato sklenil, naj bi do
ločen odstotek sredstev sklada 
zadržali in ga razdelili šolam še
le po ugotovitvi uspeha in pri
merjavi z učnim načrtom. Za 

JAVNA TRIBUNA 
L O M — Nekajkrat smo Že pi

sali o problemih, s katerimi se 
vsak dan srečujejo prebivavci 
Loma nad Tržičem. V ospredju 
so predvsem dograditev kultur
nega in gasivskega doma, cesta 
iz Tržiča v Lom, šolstvo, nekate
re komunalne zadeve in drugo. 
O omenjenih problemih so bile 
že številne razprave na občnih 
zborih in drugih sestankih neka
terih tamkajšnjih organizacij. O 
problemih Lomljanov pa so se 
preteklo nedeljo razgovarjali tu
di na" seji tamkajšnjega krajev
nega odbora SZDL in se dogo
vorili, da bodo priredili danes 
JAVNO T R I B U N O , na kateri 
naj bi čim večje število Lomlja
nov povedalo svoje probleme in 
dalo takšno ali drugačno oceno 
glede katerekoli dejavnosti do
slej v Lomu. 

D r o n S M , k l , u b I e t o 5 n J | h u d l marljivo skrbijo da nI večjih 
i l b lahir 2 a s t ° J e v na pomembnejših cestah. Brez pomislekov bi 

Jem t i d a " z a z s l e d š t e v i , n , m delavcem in komunalnim pod
l i h i*. ' \.z v e M k ' m i pomanjkljivostmi skrbijo za promet po me-

4 1 1 «• večjih naseljih 

Na Črnivcu, kjer se od ceste I. reda odcepi cesta za Brezje, je 
nova avtobusna čakalnica že od zadnje jeseni pod streho. Skoraj 
nerazumljivo pa je, da novega objekta niso vsaj zasilno uredil! 
tudi od znotraj, čakalnica bi bila v tem času prav gotovo bolj 
potrebna kot v toplih pomladanskih ali poletnih dneh 

Poglavitno skrb krajevnim organizacijam 

Ljubo Meglic — novi predsednik občinskega 
odbora SZDL Radovljica 

R A D O V U I C A — V prostorih 
kluba gospodarstvenikov v Ra
dovljici je bil v torek, 29. janu
arja, prvi plenum občinskega od
bora Socialistične zveze. Ob tej 
priložnosti so izvolili nov sedem
članski izvršni odbor, predsedni
ka, sekretarja in dve komisiji. 
Za predsednika so izvolili Ljuba 
Meglica, dosedanjega načelnika 
oddelka za splošne zadeve pri 
ObLO, za sekretarja pa Mihaela 
Kozinca. 

P r i občinskem odboru SZDL 
bosta poslej delali tudi dve ko
misiji: 9-članska ideološko-politič-
na in 11-članska organizacij sko-
kadrovska. 

Na plenumu so obravnavali 
tudi vprašanje, kako okrepiti in 
poživiti delo krajevnih organiza
cij SZDL in sklenili, da bo ob
činski odbor organiziral v mese
cu februarju seminar za predsed
nike in tajnike krajevnih odbo

rov. Udeležili se ga bodo tudi ne
kateri člani plenuma. Glavne te
me seminarja bodo — obravnava 
družbenega plana občine za leto 
1963, razgovor o načinu dela kra
jevnih organizacij, . o krajevnih 
skupnostih in razprave o bodo
čih statutih občine, gospodarskih 
organizacij in zavodov. 

člani plenuma so se razgovar
jali tudi o vprašanju obveščanja 
javnosti o družbenem in politič
nem življenju komune. Ugotovili 
so, da priobčuje naše časopisje 
premalo vesti o vsakdanjih zani
mivih dogodkih iz raznih kra
jev; premalo pa piše tudi o sa
mem delu krajevnih organizacij 
in skupnosti. Menili so, da bi 
lahko od časa db časa spregovo
ri l i o svojem delu na terenu ob
čani sami, razen tega pa naveza
l i tesnejše stike z dopisniki, 
predvsem seveda z dopisniki in 
uredništvom gorenjskega glasila 
»Glas«. — J .B . 

41 LETNI NACRTI - Občin
ski ljudski odbor Radovljica je 
v tem tednu sklical več po
svetovanj s predstavniki go
spodarskih organizacij o pro
blemih usklajevanja gospodar
skih planov podjetij. 

Posvetovanja so se vrstila 
ves teden (od torka do sobote), 
in sicer ločeno za posamezne 
panoge gospodarstva: predstav
niki industrije so zborovali v, 
torek, v sredo z zastopniki 
trgovskih podjetij in zadurg, v 
četrtek s predstavniki lesne 
industrije in gozdarstva > in 
končno i gostinci. 

m L I K O V N A R A Z S T A V A -
Likovna komisija občinskega 
sveta Svobod v Radovljici je 
že obvestila šole, naj se takoj 
začno pripravljati za likovno 
razstavo, ki je predvidena za 
pomlad. Tematika bo poljub
na, zato bodo učenci lahko 
uporabili ter upodobili najraz
ličnejše motive in .doživetja. 
Zaželeno je, da bi bile zasto
pane na razstavi vm Cole, 

lažje razumevanje teh principov 
nam morda posluži tale primer: 
na šoli nimajo prosvetnega de
lavca, ki bi imel potrebno znanje 
in kvalifikacije za pouk anglešči
ne, pa zato angleščino poučuje 
nekdo, k i temu ni povsem kos, 
kar se seveda močno odraža na 
znanju učencev. Povsem razum
ljivo je, da šola za ta predmet 
pri katerem ne bo posebnih uspe
hov, ne bo dobila še posebnih 
sredstev. Prav tako se pogosto 
zgodj. s telesno kulturo, tehnično 
vzgojo in 7. drugimi predmeti, za 
katere primanjkuje predmetnih 
učiteljev in profesorjev. 
H Trenutno Se ni znano, koliko 
• denarja bo občina lahko dala 
• v sklad za šolstvo, Predvlde-
• vajo pa, da bo proračunska 
• potrošnja narasla za do 7 od-
• stotkov. Za osnovno dejavnost 
ffl je bilo lansko leto v skladu 
E3 212 milijonov dinarjev, letos 
B bo moralo biti nekoliko več 

zaradi nove šole za zdravstve
ne delavce in zaradi dveh 

vzgojno varstvenih ustanov. Naj
večji del Investicij za šolstvo bo 
namenjeri dograditvi šole v Moj
strani, ki bi jo radi uposoblll že 
do letošnje jeseni. V izdelavi pa 
je tudi program šole na Plavžu. 

S. 

Ob Savi 
Dolinki 

* ŽELEZARNA J E S E N I C E 
Je izvozila v minulem letu bli
zu 18.000 ton svojih izdelkov. 
V ZDA in države ob Perzij
skem zalivu so izvozili 62161 
žebljev. V Brazilijo in Urug
vaj so prodali 25401 bodeče 
žice. S pomočjo »Metalke« iz 
Ljubljane so Izvozili v Italijo 
23001, direktno pa 115 t vleče
ne žice, dalje v Italijo 18001, 
v SSSR pa 1151 valjane žice, 
v Libanon pa 12561 varjenih 
cevi in v Zapadno Nemčijo 420 
ton. č r n e pločevine je kupila 
Romunija 2151, pocinkane pa 
Zapadna Nemčija 230 t, med* 
tem ko so v vzhodne evropske 
države izvozili 8141 varilnih 
elektrod. Razen navedenega so 
izvozili • še 3701 profilnega že* 
leza- 617 t plavžne žlindre ln S 
ton železnega sulfata. Plan iz
voza, v vrednosti 1,360.000 do« 
larjev so prekoračili za 1 mil i 
jon dolarjev. 

» ŠOLSKA SKUPNOST osn. 
šole »Tone Čufar« na Jeseni
cah je izdala ob zaključku pr
vega polletja letošnjega šol
skega leta 2. številko IV. let
nika revije Mladi kovinar. —4 
Tak način uveljavljanja naj
mlajših je vsekakor pozitiven 
za učence, daje pa obenem tu
di priznanje predavateljskemu 
zboru šoie. 

$ V GLEDALIŠČU »TONE 
ČUFAR« na Jesenicah že ne
kaj Čaša ni bilo predstav, če
prav so dela naštudirali. Pra
vijo, da ni udeležbe, ker je 
dvorana kljub ogrevanju mrz
la kot ledenica. Upajo, da b o 
dO ta neplanirani premor na
domestili spomladi. 

# S PRIHODOV NAD JE
S E N I C A M I do Jesenic bodo 
jutri VII . mednarodne sanka-
ške tekme za pokal mesta Je
senice. — Na tekmah — pod 
pokroviteljstvom predsednika 
ObLO Jesenice Franca T revna 
— se bodo pomerili naši in 
avstrijski sankači - člani, sta
rejši člani, mladinci in mla
dinke v eno- in dvosedih. 
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Znano Je, da so v tujino ponesle sloves idrijske čipke, vendar Je ta domača obrt — čipkarslvo 
močno razširjena tudi v Poljanski dolini. V vsej dolini je blizu 3000 klekljarlc. Zimski čas pa je iz
koristilo ljubljansko trgovsko izvozno podjetje za domačo umetno obrt »DOM«. Z namenom, da se iz-
popolni znanje ln spretnost klekljarlc prireja tridnevne tečaje. Tako so bili v Trebiji, Poljanah, če 
pa bo vreme dopuičalo pa bo tudi v Javorjah. Na sliki: Med čipkarskim tečajem v Poljanah 

Iz obeh dolin 
t PODALJŠANE POCITNI 

C E — V zadnji številki smo 
poročali, da zimske počitnice v 
škofjeloški občini ne bodo po
daljšali. V sredo pa so na 
ObLO Skofja Loka prejeli 
brzojavko sveta za šolstvo 
L R S , k i priporoča, da se zim 
ske počitnice podaljšajo do 
9. februarja. Tako se bo pouk 
tudi za šolarje v škofjeloški 
komuni pričel 11. februarja. 

O K U L T U R N A DEJAVNOST 
je v Poljanski dolini precej 
razgibana. Največ pristašev 
imajo odrske deske. Dramska 
sekcija K U D v Trebiji se Je 
minulo nedeljo — po premieri 
na domačem odru — predstavi
la z - V D O V O ROŠLINKO«« v 
Poljanah, jutri pa bodo gosto
vali v Hotavljah. Komaj so 
začeli z gostovanjem ene igre, 
se že ogrevajo, da bi spravili 
na oder farso »»DVA P A R A 
SE ZENITA«. Tudi v Gorenji 
vasi so člani dramske sekcije 
zelo prizadevni. Pred dnevi so 
začeli študirati »Hasanagico«. 
Prizadevnost igravcev je pre
cejšnja, vendar pa so, kot smo 
zvedeli, težave z režiserji, ki 
j ih je sila malo. 

* P R I K R O J E V A L N I TEČAJ 
— Pred dnevi se je v Gorenji 
vasi v Poljanski dolini začrM 
4-mc\sečni prikro ;evalni tečaj, 
ki ga prireja »-Singer«. Obi
skuje ga 40 deklet in žena, te
čaj potpka v izmenah, in 6icer 
štirikrat v tednu. 

# L E K A R N A V GORENJI 
VASI — Zelja prebivavcev Po
ljanske doline, da bi dobili 
lekarno, bo kmalu uresničena. 
— Prostor v zadružnem domu, 
ki ga je odstopila K G Z -Ble-
gaš« v Gorenji vasi, je že pri
pravljen. Verjetno bo lekarna 
že v marcu sprejela prve 
stranke. Tako poslej ne bo 
treba za vsako zdravilo v 
Skofjo Loko, pri čemer je 
bilo izgubljenega precej časa. 

* P L E S N E V A J E - V veli
ko veselje in zadovoljstvo 
mladine je TVD Partizan v 
Gorenji vasi začel s plesnimi 
vajami. Le-te so dvakrat v 
tednu v dvorani »Partizana« 
in so dobro obiskane. 

# RADI POTUJEJO — škof
jeloška poslovalnica »Izletni
ka« je lani priredila 289 iz
letov po Jugoslaviji in 6 v 
Avstrijo in Italijo, ki se j ih 
je^ udeležilo 14.000 občanov. 
Pr i tem naj omenimo, da so 
skupno z AMD škofja Loka 
priredili z lastniki osebnih 
avtomobilov dvodnevni krož
ni izlet po Italiji in Avstriji. 
To je bila pravzaprav »kara
vana fičkov«, saj se je izleta 
udeležilo 30 lastnikov Fiat 600. 
Prvi izleti v letošnjem letu pa 
bodo na drsalno revijo v Ce
lovec. Za to je med občani 
škofjeloške komune tolikšno 
zanimanje, da bo peljalo kar 
6 »Transturistovih« avtobusov. 
Mimogrede naj omenimo, da jc 
škofjeloški »Izletnik« lani po
sredoval pri izdaji 926 potnih 
listov, letos pa že 30. Omenje
ne številke dokazujejo, da ob
čani škofjeloške komune radi 
potujejo. 

KUPILI BODO 
SE EN TRAKTOR 
Kmetijska zadruga Naklo je na 

zadnji seji ugotovila, da bi nujno 
potrebovala še en traktor, zakaj 
vedno večji kompleksi zadružne 
zemlje in potrebe po sodobni 
Strojni obdelavi j i narekujejo po
trebo po njem. Sklenili so, da bo
do kupili traktor znamke Fergu-
son z vsemi priključki. Ker za
druga sama nima zadosti finanč
nih sredstev, bo najela dolgoroč
n i investicijski kredit. — R. 

Iz proizvodnega programa 
kranjske tovarne »Iskra« 

S seje občinskega ljudskega odbora Škofja Loka 

Vodovod pod eno upravo 
Prvi tovrstni organ na Gorenjskem: skupščina stanovanjskega sklada 
Odpravljen prometni davek na PTT usluge 

Preteklo sredo je bila prva letošnja seja občin 
skega ljudskega odbora škofja Loka. Na skupni se
ji so odborniki po poročilu inšpekcije dela potrdili 
predloge komisije za volitve in imenovanja. Na loče 
nih sejah pa so odborniki razpravljali med drugim 
o pripojitvi vodovodov na področju škofjeloške ko
mune k »Vodovodu« Kranj, o reorganizaciji šolske 
mreže, o spremembi pravil stanovanjskega sklada, 
odobrili so poroštvene izjave nekaterim gospodar
skim organizacijam in dodelili nekaj poslovnih pro
storov. 

Prihodnjo pomlad 
nov obrat telefonije 

K R A N J — V načrtu o bodočem 
razvoju kranjske tovarne Iskra 
je tudi podatek, da bodo na no
vo zaposlili več tisoč delavcev. 

K R A N J S K I 

G«J>A S 

Veliko novih delavcev bodo spre
jeli v novi obrat telefonije, k i ga 
gradijo na dvorišču Iskre med 
centrom za izobraževanje kadrov 
(Industrijsko šolo) in tovarniški
mi obrati. Kadrovska služba je 
že naredila sistemizacijo delov
nih mest v tem obratu, k i bo 
imel svojo »produkcijo« in mon
tažo. Pričeli so tudi že z vzgaja
njem kadrov, tako da bo proiz
vodnja prihodnjo pomlad, ko bo 

obrat z blizu 20 tisoč kvadratnih 
metrov nove površine dograjen, 
nemoteno stekla. Tako se v nek
danjem špiku sedaj priučuje 80 
justirk, k i na dan zjustirajo 4 do 
5 tisoč relejev, medtem ko jih 
bodo v novem obratu, kjer bo 
boljša mehanska justaža, še mno
go več. 

Trenutno je v Iskri aktualno 
tudi vprašanje zastoja proizvod
nje kinoprojektorjev, k i j ih v 
pretežni meri izvažajo v Turčijo. 
Vendar so sedaj izdelali načrte 
za novi tip projektorja KM-3, za 
katerega je že precej naročil. 
Prav tako ima Iskra naročilo za 
izvoz 36 tisoč električnih števcev, 
katerih proizvodnjo so hoteli 
ustaviti, ker Je presegla naroči
la. Ce bodo sedaj naročila priha
jala še naprej v takem številu; 
potem jih seveda ne bodo pre
nehali izdelovati. — 2. 

Kaj tare Jezerjane? 

Inšpektor za delo Miloš Prelo 
gar je svoje izčrpno poročilo o 
delu občinske inšpekcije za delo 
v minulem letu, ki je bilo sicer 
priloženo vabilu, še posebej ob
razložil in posamezne dejavnosti 
nazorno prikazal na tabelah. V 
zvezi s tem so odborniki sprejeli 
priporočilo sveta za Industrijo 
obrt in delo, naj gospodarske or
ganizacije začno s tako imenova
nimi uvajalnimi seminarji za no
ve delavce. Na teh seminarjih naj 
bi se novi delavci vsak mesec 
seznanjali s HTV. Nato so od
borniki potrdili soglasje k Ime
novanju direktorja komunalnega 
zavoda za socialno zavarovanje 
Kranj ter imenovali tri člane v 
UO medobčinske komunale ban
ke Kranj ln v kreditni odbor po
slovne banke v Kranju; imeno
vali so tudi nov UO sklada za 
negospodarske investicije in UO 
sklada za kmetijstvo ter ime

novali komisijo za pregled davč
nega računa ObLO škofja Loka 
za leto 1962. 

Po krajšem odboru so se od
borniki sešli na ločenih sejah z 
istim dnevnim redom. Strinjali 
so se s pripojitvijo vodovodov na 
področju škofjeloške občine h 

•kranjskemu podjetju »Vodovod«. 
Priključili naj bi se tudi vodovo
di v Sovodnjah, Gorenji vasi. Po
ljanah in Železnikih in Cešnjici, 
ti kraji bodo namreč v prihodnje 
ostali kot gradbeni okoliš. Za to 
pa bodo dali še pristanek K O in 
stanovanjske skupnosti v teh 
krajih. Nato so še potrdili sV 
delovnih kolektivov ljubljar 
Odeje in škofjeloške o združi. 
V zvezi z reorganizacijo Šolske 
mreže so nekateri odborniki si
cer menili, da bi jo še proučili 
in bi začela veljati šele s prihod
njim šolskim letom, ker pa je 

bila reorganizacija šolske mreže 
že izvedena in je začela veljati 
s 1. januarjem letos, so jo potr
dili . Pri tem naj omenimo, da bo 
občinski sklad za šolstvo regre-

L O Š K I 

D E L A V E C 
siral voznino šoloobveznim otro
kom. Zanimiv je bil predlog o 
spremembi pravil stanovanjskega 
sklada, ki so ga odborniki potr
dili . Razen upravnega odbora naj 
bi se izvolila tudi skupščina sta
novanjskega sklada. Sestavljena 
bo iz predstavnikov hišnih sve
tov (15), gospodarskih organiza
cij (13) in predstavnikov K S . Ta
ko bo imel vpogled v gospodar
jenje sklada širši krog ljudi. 2e 
letošnji finančni načrt (440 mi
lijonov) bo obravnavala skupšči
na stanovanjskega sklada škofja 
Loka. To je torej prva tovrstna 
oblika upravljanja -stanovanjske
ga sklada na Gorenjskem ln ver
jetno tudi v Sloveniji. 

Dalje so odborniki potrdili 
spremembo odloka o občinskem 
prometnem davku. Z letošnjim 

letom se odpravi prometni da* 
vek na telefone. Prometni davek 
od pristojbin za naročnike tele* 
fonskih central*, ki so ga plače
vale družbeno pravne osebe i° 
zasebniki, ki opravljajo gospo* 
darsko dejavnost, je bil sprejet 
lani marca. V lanskem letu se J e 

nabralo 3,625.265 dinarjev. T» 
sredstva so bila namreč namenje
na za financiranje gradnje avto; 
matske centrale v Gorenji vas» 
in za rekonstrukcijo krajevnega 
telefonskega omrežja. Stroški so 
sicer znašali 20 milijonov, od te
ga je polovico plačalo PTT Kranj, 
polovico pa bi moral prispevat' 
ObLO škofja Loka — računali so 
namreč, da se bo nabralo dovolj 
sredstev od prometnega davka na 
telefon. Po pojasnilih službe 
družbenega knjigovodstva in 0> 
žavnega sekretariata za finance 
pa se je pokazalo, da je davek 
na PTT usluge nedopusten, kej" 
se jih ne more šteti h komunal* 
nim uslugam. Preostanek obvez* 
nosti ObLO škofja Loka (6,375.000 
dinarjev) za ATC v Gorenji vasi 
je bil prištet letošnjemu prora* 
čunu občine. Odločifc so, da z 3 

določeno količino žganja (12'-J 
itra) letno na člana družine ni 

treba plačevati prometnega dav
ka, nato pa so izglasovali por°" 
štvene izjave nekaterim gospo* 
clarskim organizacijam. Vsem 
prošnjam gospodarskih organiza
cij za dodelitev poslovnih P1"0" 
štorov ni bilo mogoče ugoditi. 

© Ob koncu jc predsednik ObLO 
_ obvestil odbornike o izredfl* 
# seji prihodnji teden, na k* 
O terl bodo obravnavali predlo* 
# družbenega plana ln proradi* 
# na občine škofja Loka za 1* 
# to 1963. — St. š . 

J E Z E R S K O — V minulih dneh 
je imela krajevna skupnost Je
zersko svojo redno sejo, na ka
teri so obravnavali tudi nekatere 
predloge krajevne organizacije 
S Z D L Jezersko. ' 

Obravnavali so predvsem raz
rez lesa za lokalne potrebe, re
gulacijo Jezernice in razpravljali 
o zaposlitvi brezposelnih. Jezer-
janl so mnenja, da Je problem 
razreza ln cene lesa med najbolj 
perečimi. V lanskem letu, ko so 
prenehale obratovati vse žage ve-
necianke, so to najbolj občutili 
na Jezerskem. Sedaj so vezani na 
edini dve žagi, to je v Preddvoru 
ln Cerkljah. Nad 60 km dolga pot 
pa povzroča precejšnje dodatne 
izdatke. Zato so družbene ln po
litične organizacije kakor tudi 
krajevna skupnost mnenja, da 
bi omogočili Jezerjanom razrez 
lesa za domačo uporabo na eni 

izmed zaprtih žag veneciank. 
Glavni vir dohodkov večine Je-
zerjanov je namreč prav les, zato 
jih je uredba o novem poslova
nju žag najbolj prizadela. 

Skrbi j ih tudi regulacija Je
zernice, bojijo se namreč, da 
Vodna skupnost Gorenjske ne 
bo nadaljevala z deli v jezerski 
dolini, škoda pa, ki j im jo ta hu
dournik vsako leto prizadeva, še 
bolj slabi gospodarsko moč pre-
bivavstva. Zato je njihova želja 
in končno tudi upravičena zahte
va ,da se to delo čimprej konča. 

Na Jezerskem je precej nezapo
slenih ljudi, kar je tudi obrav
navala konferenca SZDL. Skleni
li so, da bodo v začetku meseca 
februarja poklicali vse tiste, ki 
niso zaposleni oz. ki se želijo za
posliti, in j im bodo pomagali pri 
iskanju zaposlitve. — R. 

PUSTNA PARADA 
K R A N J — Na minuli seji Turi

stičnega društva Kranj so največ 
razpravljali o izvedbi letošnje 
tradicionalne pustne prireditve v 
Kranju, nadalje o izdelavi načrta 
ulic mesta Kranja, ki bo v pro
daji in bo služil kot vodnik, na
dalje o izdelavi prospekta mesta 
in še o nekaterih drugih zadevah. 

K o so razpravljali o izvedbi 
pustne prireditve v Kranju, so 
bi l i mnenja, da je treba to tra
dicionalno prireditev letos izve
sti. Kakor je znano, je lani od
padla, ker ni bilo finančnih sred
stev, za letos pa TD pričakuje 
finančno pomoč tudi od nekate
rih podjetij. 

Pustovanje bodo organizirali 
tako, kakor je to običaj — z ve
liko pustno parado in ocenjeva
njem pustnih mask. Najboljše 
posameznike in skupine bodo na
gradili. Glavna in zaključna pri
reditev bo na Titovem trgu na 
pustni torek popoldne. — R. 

ZAKAJ NEVARNOST 
NA OVINKU 
PRI »GAŠTEJU«? 
V prvi polovici lanskega no

vembra je začelo SGP »Projekt« 
z deli za ureditev kanalizacije na 
Stražišču. Takrat jc Cestno pod
jetje v Kranju izdalo odločbo, v 
kateri so bili pogoji za signaliza
cijo zlasti na ovinku pri gostilni 
»Gaštej«. Cesto so zavarovali z 
znaki, vendar samo znaki na tem 
nevarnem nepreglednem ovinku 
ne ustrezajo. Postavimo, da pri
peljeta nasproti dva motorna vo
zila. Voznika izza ovinka ne vi
dita.' Na ovinku bi morali posta
vi t i semafor ali kako drugače za
gotoviti varno vožnjo. Razen tega 
pa je bila cesta zaradi zemeljskih 
del zožena, ograjena z lesenim 
plotom. Le-ta jc v dolžini 20 me
trov stal brez potrebe dva mese
ca, ker ceste niso kopali in je 
bilo zoženje nepotrebno. Na in
tervencijo postaje za cestni pro
met Ljubljana 2 v Kranju jc bil 
plot odstranjen, sneg, ki je bil za 
plotom pa je b i l šele po večkrat
nem opozarjanju odstranjen mi
nuli ponedeljek. 

Ob koncu naj še omenimo, da 
smo v zadnjem času zabeležili na 
tem ovinku 6 prometnih nesreč 
s precejšnjo materialno škodo in 
z eno težjo telesno poškodbo. — 
Doklej bo še prežala nevarnost na 
ovinku pri»Ga-Šteju«? — S. Skr. i 

TRGOVSKO PODJETJE »AGRARIA« K R A N J ODKUPUJE V SVO-
J E M SKLADIŠČU NA G O R E N J E S A V S K I CESTI ŠT. 5 V S E V R S T E 
POVRTNIN, KOT RDEČO PESO — Z E L J E V G L A V A H — KO
RENČEK - PETERŠILJ IN DRUGO PO NAJVIŠJIH D N E V N I H 
C E N A H . 

R A Z P I S 

Letalsko-modelarska šola v Kranju ima še nekaj prostih mest, 
zato 

V P I S U J E 
V ZAČETNI TEČAJ M L A D I N K E IN MLADINCE 

od 12. do 18 leta starosti 
.Šola nudi mladini osnovno in splošno tehnično znanje (izde

lava letalskih modelov )in posebno poznavanje letalske tehnike, 
vzbuja pri njej tehnični čut in ročno spretnost, smisel za estetiko, 
natančnost in ljubezen do letalskega športa, pomaga pri izbiri 
poklica in vzgaja lik športnika-letavca. 

Vpisovanje je v prostorih šole v osnovni šoli »Stane Žagar« 
Kranj (Planina), C. 1. maja 10/a od 5. do 9. februarja 1963 od 7. do 
14. ure; 7. in 8. februarja pa tudi od 14. do 18. ure. 

Polletna šolnina znaša 400 din in jo je treba vplačati pri vpisu. 

»Delavska univerza v Kranju razpisuje 
TEČAJE IZ ANGLEŠKEGA I N NEMŠKEGA J E Z I K A 

za učence višjih razredov osnovnih šol. 
Tečaji so namenjeni ponavljanju in utrjevanju že predelane 

učne snovi. Tečaje bodo vodili priznani strokovnjaki, in sicer po 
magnetofonski metodi. Učenci bodo zbrani po posameznih razre
dih. Tečaji bodo dvakrat tedensko oziroma po želji, in to v do
poldanskem ali popoldanskem času in bi trajali do zaključka 
šolskega leta. Cena šolske ure znaša 110 din za posameznega 
učenca. 

Prijave sprejema Delavska univerza v Kranju, Koroška cesta 13 
(gimnazija), telefon * 27-33 — pismeno, osebno ali telefonično do 
15. februarja 1963.« 

Globoko znižane cene v trgovinah 
Gorenjske oblačilnice Kranj 

OBVEŠČAMO V S E C E N J E N E ODJEMAVCE, DA J E 
PODJETJE ZNIŽALO C E N E ŽENSKIM PLAŠČEM I N 
MOŠKIM K A M G A R N O B L E K A M DO 50 ODSTOTKOV. 

POSLUŽITE SE UGODNEGA N A K U P A V TRGOV
S K I H POSLOVALNICAH G O R E N J S K E OBLAČILNICE 
V K R A N J U , TRZICU I N NA J E S E N I C A H . 

ZA K U P L J E N A K O N F E K C I J S K A OBLAČILA V A M 
NUDI PODJETJE BREZPLAČNI SERVIS V T E K U E N E 
GA D N E . 

O B E N E M VAS VABIMO, DA S E POSLUŽITE OD
D E L K A PO M E R I , K J E R V A M HITRO I N K V A L I T E T N O 
IZDELAMO VSA ŽENSKA IN MOŠKA OBLAČILA IZ 
BLAGA, K I GA IMAMO NA ZALOGI IZ V S E H PRIZNA
N I H TOVARN. 

GORENJSKA OBLACILNICA K R A N J 

Komisija za sklepanje ln odpovedovanje 
delovnih razmerij pri tovarni Industrijske opreme 

»TIO« Lesce 
R A Z P I S U J E 

naslednja prosta delovna mesta za: 

1. dva strojna ali elektrotehnika 
2. vodjo skladišča 

. 3. dva tehnična risarja 
4. več VK kovinostrugarjev 

P o g o j i : 
1. da sta odslužila vojaški rok, 
2. da je trgovski pomočnik kovinske stroke s pet letno 

prakso, 
3. da ima tečaj tehničnega risarja. 
Nastop službe je mogoč takoj ali po dogovoru. Osebni do
hodki so določeni s pravilnikom oMeli tvi osebnih dohod
kov. Pismene ponudbe z navedbo strokovnosti in doseda
nje zaposlitve sprejema sekretariat podjetja do 20. fe
bruarja 1963. 



Varstvo spomenikov NOB 
Spomeniško varstvo mora po

svetiti pozornost tudi novejšim 
spomenikom - predvsem sporne-
Jikom NOB in obdobja delavske
ga gibanja. Teh spomenikov ni 
malo, moramo pa priznati, da 
. j '™ Posvečali premalo po-
»ornosti. Vendar krivda ne leži 
»amo na spomeniških zavodih. 
*ako kot za ostale spomenike tu-
« z a spomenike NOB ni dovolj 
sama strokovno negovanje. To so 
vprašanja, ki bi j ih morali rese-
vat« širši krogi. Zlasti Združenje 
Jorcev je najbolj poklicano, da 

tesneje sodeluje s strokov-

Kulturno 
đelo na novih 
osnovah 

v domu družbenih organizacij na 
e

m k i ^ jutri letna .konferenca ! 

^ e t a Svobod in prosvetnih dru- j 
e v občine Jesenice. Razen obi-

2"esa
 Pogleda dejavnosti in do- j 

e n i n uspehov v minulem letu ' 
e namen konference zagotoviti 

l f t r * » Novvak - Ilustracija 

^ I t U r n i dejavnosti možnost dviga 
ustrezno in enakopravno me-

•*10 Da v« 
Sani e ° t e m v a ž n e r a vpra-
^ ^ l a ž J e pogovorili, so vabljeni 
Politi n f e r e n c o Predstavniki vseh 
ilCult ^ 1 , h l n d r u ž b e n l h organizacij. 
| J J v

U r T 1 ° dejavnost v komuni naj 
pr P n n 0 d r i j € usmerjal kulturno-
^ e t n i zbor ali kulturna tribu-

°b ia l fv l a r n a j n e b i b U u p r a v n o -
^ vem organ, marveč organ, k i 

P o k l P O V e Z O V a l i n " ^ j c - v a l dela 
gan< t C n i h k u l t u r n i h ustanev in or-
< j r i x , ^ a c i J ' Svobod in prosvetnih 
m

 e v t e r dugih činiteljev v ko
rene P r i č a k u j e J ° ' d a 0 0 konfe-
fc«4 a .* S E > r e Jeia sklepe, s pomočjo 
katerih K « J I- J 
^ J 1 oodo prišli do formiranja 

niml ustanovami. Prav tu pa nI 
bilo prave povezave. 

Na konkretnih primerih lahko 
ugotovimo, da so vsa področja 
varstva slino tesno povezana ln 
»čistih« spomenikov skoraj ne 
poznamo. Kmetski domovi v 
Davči in drugod po Gorenjskem 
so hkrati etnografski spomeniki 
in spomeniki NOB. Potem grado
vi In celo cerkve — običajno so 
bil i torišče pomembnih dogod
kov, k i so usodno vplivali na raz
voj osvobodilnega gibanja (Tur
jak, Begunje Itd.). V gradovih so 
bile ječe in zapori, v cerkvah utr
jene postojanke. V njihovi senci 
ao padali borci. In vendar le 
redko kje zasledimo obeležje, k i 
bi nas spomnilo na herojski del 
naše zgodovine. 

Vzemimo stare domove v Kro
pi, Železnikih, Bohinju, na Jese
nicah itd. To so najstarejše ma
terialne priče, k i pričajo o prvih 
začetkih delavstva v Sloveniji. 
Potem hiše, kjer so bile pomemb
ne konference ali so kako dru
gače pomembne za našo novejšo 
zgodovino. Morda niso prvovrst
ni objekti v umetnostnem smislu 
a imajo vendar tudi to vrednost. 
Zanamcem moramo sporočiti, v 
kakšnih razmerah Je raslo de
lavsko gibanje, kakšno je bilo 
kulturno okolje, kakšen sta
novanjski standard, stopnja izo
brazbe, prevladujoč okus itd. Iz 
vseh teh komponent lahko razu
memo potek dogodkov v celoti 
ln marsikaj nam bo mnogo bolj 
jasno. Prav tako ne bi smeli po
zabiti na prirodno okolje in var
stvo celotnih ambienreov. Marsi
kje so podrli tak zgodovinski ob
jekt in se potem oddolžili spo
minu padlih z bolj aH manj ne
okusnim spomenikom, k i ga bodo 
morali zamenjati ali odstraniti. 

Obsoditi moramo tedence, k i 
si pod spomeniškim varstvom 
predstavljajo zgolj pomožno tu
ristično sli£ft>o. Dinarsko gleda
nje bi se moralo že iz pletete 
ustaviti pred dragocenimi priča
mi našega življenja v bližnji in 
daljni preteklosti. Spomenikov ne 
ščitimo zaradi tujcev, temveč za
se. Žalostno je, da nas na to če
sto opozorijo šele tujci. Kljub 
temu iz dneva v dan ponavljamo, 
da smo kulturni, hkrati pa sku
šamo oostavitl na ekonomsko ba
zo tudi dediščino, k i se je drži 
dragocena kr i naših borcev. 

Družbene organizacij (ZB, 
SZDL );n posamezniki ne bi sme

l i vedno ln povsod kot prvo toč
ko razprave o negovanju spome
nikov postaviti vprašanje denar
ja. Puntar in borec, komunist in 
partizan nista mislila na nagrado. 
Svojega življenja nista prodala, 
temveč žrtvovala. M i , k i uživamo 
sadove njihovih žrtev, pa bi mo
rali to upoštevati in se j im od
dolžiti. 

Pri postavljanju spomenikov ln 
obeležij smo bili često malomar
ni ln nekritični. Premalo sodelo
vanja je bilo med vsemi priza
detimi. Lokallzem Je slavil zma
goslavje. O estetski ln Idejni 
vrednosti najrazličnejših spome
nikov po naših vaseh in mestih 
ni bilo nikakršne razprave. Stro
kovnjaki so bili postavljeni pred 
dejstvo prav tako kot široki kro
gi. Škodljiva nekritičnost In pri
tisk lokalnih faktorjev pa je vsa
ko kritiko demagoško izkrlvi l . 
Imamo muzeje, spomeniške za
vode, galerije, znanstvene ustano
ve, strokovnjake in ljubitelje. 
Imamo strokovnjake, k i j ih je 
šolala družba, njihovo znanje pa 
je praktično mrtvo, imamo lju
di, k i bi bil i poklicani, da pove
do svoje mnenje o neki umet
nostni tvorbi — pa Jih ne vpraša 
nihče, imamo pa tudi majhne lo
kalne mogočnlke, k i mislijo, da 
so vso modrost tega sveta zajeli 
z veliko žlico in Jih Je strah vsa
ke razprave in kritike. 

I V A N S E D E J 

Kranj, 1. februarja — Sinoči je bila v spodnllh prenovljenih prostorih mestnega muzeja odprta 
razstava del lužiškosrbskega slika ja Merčina Novvaka. Predstavlja de nam z ilustracijami ln akvareli.; 
Na sliki: »Povodni mož« (akvarel) 

Iz programa Delavske tmjverze Kranj 

Enakovredno družbeno-ekonomsko 
in politično izobraževanje 

D E L A V S K A UNIVERZA K R A N J 
se je v preteklih letih največ 
ukvarjala s splošnim strokovnim 
izobraževanjem. Organizirala je 
ekonomske, administrativne ln 
podobne šole in tečaje. Letos pa 
je njen program prilagojen pri
poročilom posveta v Poljčah, naj 
bi se delavske univerze bolj po
svečale družbeno - ekonomskemu 
in političnemu Izobraževanju. 

Tako je v programu dela za 
ideološko-politični sektor izobra
ževanja 1266 predavateljskih ur. 

za družbeno-ekonomski pa 900 ur. 
Za poljudnoznanstveno izobraže
vanje so predvideli 1520 in za 
strokovno izobraževanje 2000 ur. 

Prav sedaj teče pouk v sedmih 
političnih šolah, štiri pa se bodo 
v kratkem pričele. Pretekli teden 
je bil zaključen seminar za pro
svetne delavce komuniste in iz 
njihovih odgovorov na anketnih 
listih je bilo razvidno, da so bili 
s predavanji zelo zadovoljni. 
Obenem pripravljajo seminarje, 
k i bodo nudili konkretno pomoč 

Žanisek o delu Svobode v Lescah 

Uspehi in načrti 

'PTiega 

£ ^ * U r a n i e in finansiranje kul-
sJ 5 0^* 1* 3 Jeseniške komune 

Br?Kw d a se kulturno delo 
&Ov i t r š e m u krogu obča-
kateri* k a t e r i h mora izhajati in 
teren m n a m e i l J e n o . Letna kon-
Stev ° a S v - ( > b o d in prosvetnih dru-
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k o i*mne u d e j a v n 0 6 t i Jeseniške 

e 3 i n o lahko da pravo smer bo-

BERITE GLAS 

Svoboda Lesce sodi po obsegu 
in mnogostranosti dela in pa 
marljivosti številnih članov med 
boljča prosvetna društva v ra
dovljiški občini. Zelo razgibane 
so naslednje dejavnosti: dram
ska, knjižnica, godba na pihala, 
instrumentalni orkester, tambu
raški zbor ln klub. Manjka Jim 
le dober pevski zbor. 

O uspehih svojega dela in o 
letošnjem de'ovnem programu so 
se leski svobodaši pogovorili na 
novembrskem letnem občnem 
zboru. Dramska sekcija je letos 
naštudirala farso KADAR S E 
ŽENSKI J E Z I K N E SUČE. Do
slej so jo zaigrali že osemkrat, 
in sicer doma in na gostovanjih. 
Mladinska sekcija je pripravila 
pod vodstvom režiserke Majde 
črnologar uprizoritev dramatizi
rane pravljice NAJLEPŠA ROŽA. 
Doma so jo zaigrali trikrat, go
stovali pa so v Ribnem, na Bo
hinjski Beli, v Lancovem in v 
Kropi . — Lep uspeh je dosegla 
tudi uprizoritev sodobne drame 

VČERAJ POPOLDNE. Z njo so 
nastopili na okrajni in občinski 
dramski reviji. Mnogo zanimanja 
je vzbudila tudi spevoigra NA 
T R S K I GORI, pri uprizoritvi je 
sodeloval tudi instrumentalni or
kester. Obe igri so uprizorili de
setkrat. 

V leski knjižnici je vpisanih 
739 rednih bravcev, število knjig 
pa je že doseglo 3500. Stanje 
knjižničarstva se je zboljšalo 
zlasti z lansko pripojitvijo k ob
činski knjižnici Radovljica. 
Knjižnica je v zimskem času od
prta dvakrat tedensko, posle 
knjižničarja pa zelo požrtvoval
no in dobro vodi Rezika Slak. 
Upravi odbor namerava uvesti za 
bravce prost pristop h knjigam, 
upeljati razgovore z bravci o 
knjigah in prirediti literarni ve
čer s sodelovanjem slovenskih 
književnikov. 

Godba na pihala spada nedvom
no med najbolj delavne na Go
renjskem. V njej sodeluje 33 iz
urjenih godbenikov, 6 mladih 

kandidatov pa se pripravlja na 
oddelku za pihala glasbene šole. 
Lani je imela godba 23 javnih 
nastopov, redne vaje pa imajo 
dvakrat na teden, tako da vsak 
godbenik razen svojega rednega 
dela porabi okrog 170 ur letno za 
sodelovanje pri godbi. Letos na
meravajo prirediti dva koncerta 
v turistični sezoni, udeležili pa 
se bodo tudi revije godb na pi
hala. 

Instrumentalni orkester je s 
pridnim in rednim delom dosegel 
že precejšnjo kvaliteto, v zad
njem času pa je resno ogrožen 
njegov nadaljnji razvoj zaradi 
obolelosti dirigenta Pranja Zor-
ka. Lani je bil orkester reden 
spremljevavec prireditev, pripra
vil pa je tudi 13 samostojnih na
stopov. Tamburaši , ki jih vodi 
profesor BoštjančiČ, so pričeli 
pred dobrim letom, a že na fe
stivalu mladinske glasbe maja 
lani so uspešno nastopili. Za le
tos Imajo v načrtu tri samostoj
ne nastope. Tudi klub ima svoj 
delovni načrt, vendar pa delo v 
tej obliki ne uspeva, kot bi v 
društvu želeli. Delo v Svobodi pa 
bi bilo lahko še uspešnejše, če bi 
bila povezava z ostalimi društvi 
tesnejša. — J . B . 

pri izdelavi statutov delovnih or
ganizacij. 

Zaradi vedno večjih pristojno
sti in odgovornosti organov druž
benega upravljanja bodo posebno 
dobrodošli seminarji za člane 
šolskih odborov, skupščin komu
nalnih skupnosti socialnega za
varovanja, ljudskih odborov, za 
vodje ekonomskih enot, predsed-

Merčin Novvak — ilustracija 

nike in tajnike krajevnih skup
nosti, funkcionarje SZDL, za 
dane samoupravnih organov 
zdravstvenih zavodov in druge. 

Na področju strokovnega izo
braževanja letos ne predvidevajo 
večletnih šol, ampak bodo pred
vsem skrbeli za izobraževanje 
ljudi na delovnih mestih. Zani
manje za dopolnilno izobraževa
nje je namreč vedno večje, zato 
bodo pripravili dva knjigovodska 
tečaja, več jezikovnih tečajev, te
čaje za priprave na izpit za kva
lifikacijo, dopolnilne tečaje za 
gostince in razne druge speciali
zirane tečaje. Nova, a zelo zanl-

jmiva je pobuda, da bi pripravili 
dopolnilne jezikovne tečaje za 

! učence in dijake. Na teh tečajih 
bi kolikor je mogoče, z zanimi-

i vimi metodami skušali ponagati 
; predvsem tistim, k i sicer potre-
! bujejo inštruktorja, ker bi bilo 
1 tako dopolnjevanje znanja precej 
i cenejše. Seveda bi pri tem osta
jali v mejah šolskega programa 

Posebni tečaji bodo namenjeni 
tistim kandidatom, ki namerava
jo študirati na fakultetah in ob 
vpisu opraviti sprejemni izpit, a 
nimajo dovršene srednje ali 
ustrezne srednje Šole. Pri DE
L A V S K I UNIVERZI je sekcija 
višje komemaJne šole Maribor, 
razmišljajo pa tudi o tem, da bi 
pripravili občasne seminarje za 
izredne študente s cele Gorenj
ske in j im tako olajšali izredni 
študij . , 

Poljudnoznanstveni sektor je 
predvidel deset šol za življenje 
I. stopnje in deset šol II. stop
nje. Razen teh nameravajo orga
nizirati 130 predavanj po okoli
ških krajih in 25 v mestu. Pri od-
bir i tem nameravajo nekoliko 
naprej od potopisa. Predvideva
jo, da bodo v tem okviru posre
dovali poslušavcem filmsko vzgo
jo in druga aktualna predavanja. 

V tem letu nameravaio razši
riti tudi dejavnost tehničnega 
servisa. V njem naj bi izdelova
l i diafilme, diapozitive, flanelo-
grame in druga ponazorila zase 
in za zunanje naročnike. 

Program dela je torej precej 
obsežen, vednar je kranjska DE
L A V S K A UNIVERZA sedaj ka
drovsko dobro izpopolnjena, obe
tajo pa se j i tudi novi ustrezni 
prostori, k i j ih bodo v nasprot
ju z učilnicami, v katerih sedaj 
gostujejo ,popolnoma lahko pri
lagodili izobraževanju odraslih. 

S. M . 

afera 

Greda 12. 
*eTem"IT * V r tni«»rni je rdeče žarela v sončnih žarkih. V svetlo 
lilije, p Q

3 V l 6 0 s t a l e k e 1 0 modre, rumeno modre in belo rumene 
dete]' i n

 s t a r l n drevesih so prepevale ptice, nekje je vneto kljuval 
tem k Q

 n a d srebrnim jezerom so poplesovali ka*jf pastirji. Med-
Ponvgji! K e r n n e s e l Ninin kovček po peščeni stezi proti hiši, sem 
takrat so* deževno noč, v kateri sem prvič stopal po tem pesku, 
•vtomo^'?, t 0 d ° k o 1 1 Podaja 1 ' tujci, n a travniku so stali policijski 
da S o ' l \ , l n v vi l i je smrdelo po plinu. Takrat. Zazdelo se ml je, 

NinT - 1 S t e n ° Č i r n i n i l a l e t a -
f 6 ^ 7-atemG . s t o p a l a p r e d mano in če zaprem oči, jo še zdaj, me-

°bleki • m < ) v i d i m ' k a k o « t 0 , Pa pred menoj, svetlolaska v evet-
° b spomi ° V i t a V l e s k e t sončnih žarkov. Se zdaj eem vznemirjen 
v t i s w n u , n a t i s t e trenutke, na pogled, kakršen se mi je nudil 

K a k š n i e m 3 u t r u -*rata O H " , p e t metrov je manjkalo do vile, ko so se vhodna 
&iajh n o J r! a l n J e skoznje, pod kljubovalni črki J in B, stopilo 

Majhnih I 0 6 ' D r o b n o dekletce je nosilo svetlo sinjo oblekico. 
**.la Predis . r o , * i c a n J e nosita šopek belih nageljnov, smrtno resno 
n i l a j n 5̂ l n urno premikala jeziček. Potem se je nebogl'eno obr-
81asove. P O g I e d a l a v špranjo -med odprtimi vrati. Zaslišal sem 
iL '^n'sk 3 u n a š l c o Prikimala ln nam stekla nasproti. Spotaknila 
^ t a l * D r ^ r a ^ p a d l a - v zadnjem trenutku se je ujela in zasopihana 

^ e « nama, »Da, Mikica.« je vzkliknila Nina z razprostrti

mi rokami, in ker sem slišal ime, sem se spomnil, čigavo bi uteg
nilo biti dekletce: hčerka edinega sorodnika Mile Blehove, policij
skega reporter ja Petra Romberga. 

»Dober dan, teta,* je izžlobudrala Miokcv. Očitno so j i naročili, 
naj Nini izroči nageljne in vse je kazalo, da bo to' tudi storila. 
Toda v tem se je zgodilo nekaj nepričakovanega. M:ckey je ob
stala. Vsi smo obstali. Dekletce je imelo črne oči. Nenadoma j ih 
je nenavadno zaprla. Majhno, črnolaso dekletce je resno 6trmelo 
vame. Postalo me je sram. M:ckey je imela svileno polt, in lepe, 
kratko pristrižene lase. 

»To je gospod Holden, Mikica,« je pojasnila Nina, »ne poznaš 
ga še. Odslej se boš večkrat vozila z njim v avtomobilu.« 

»Dober dan, gospod Holden,« je slovesno i*ekla Mickev. 
»Dober dan, Mickev.* 
Otrok se je začel smejati, sptrva boječe, potem pogumneje in 

slednjič prav glasno. Mala usteca so bila Široko odprta in videl 
sem drobne, neenakomerno posejane zo<bke. Mickey se mi je široko 
smehljala in mi ponudila nageljne: »Zate so, gospod Holden!« Po
tem se je obrnila k Nini, se priklonila in dejala naučeno: »Dobro
došla doma, teta Nina, vsi se strašno veselimo, da si spet pri nas!« 

V naslednjem trenutku se je razlega) krik. Iz vile je pridrvela 
Mi la Blehova. Sledila sta j i Peter Romberg ln odvetnik Zora, k i 
je danes nosil obleko krem barve z rumcmo-zelenim karirastim te
lovnikom. Medtem ko sta se moža smejala, je Mila obupano sto
kala: »Ježešmarijainjožef, Mikica, kaj počenjaš! Nageljni vendar 
n!so za gospoda Holdena, temveč za milostljivo gospo, to smo ti 
vendar ekstra rekli!« 

Mikica je odgovorila: »Jaz pa bi j ih raje dala gospodu Hol-
denu!« 

Stal sem kakor bedak z nageljni v rokah. Kovčka sem odložil. 
Tudi Nina se je pri Cela smejati. 

»Toda čemu bi mu rada dala rože, Mikica?« Mila si je lomila 
roke, kratkovidni, pegasti Peter Romberg pa je začel obračati fo
tografski aparat in nas. fotografirati. 

»Ker ml ugaja,* je rekla Mickey. Prižela se je k mani. »Se boS 
igral z menoj, gospod Holden?« 

»Seveda.« 

»Spraševati me moraš po mestih in podobno. Dosti vem. Celo 
slavno mesto Varšave.« 

»Nekoga ste osvojili, gospod Holden,« je rekla Nina. 
»Nekoga, da,« sem rekel. Naglo se je obrnila in objela Mil©. 
»Moja dobra, stara . . . « 
»Ah, mllostljiva gospa, ne jezite se na otroka!*! 
»Tudi živali me lahko sprašuješ,« je zamrmrala Mickey na 

mojih prsih. 
»NajprisrčnejŠe čestitke k ozdravljenju.« Doktor Zorn se jo 

globoko priklonil. Beli lasje so mu ko razcvel regrat v oblaku ob
dajali glavo. »Prinašam vam tudi najlepše poadrave gospoda so
proga. V mislih je v tej uri z nami.« 

»Očka!« je vzkliknila Mickev, »zdaj moraš pritisniti Se men«, 
in gospoda Holdena!« • 

Peter Romberg je pokleknil v iravo, Mickey se je obesila nam« 
kakor odrasla ženska in oba sva se nasmejala. Stala_ sva med 
cvetovi, obsijane s soncem, in nihče ni slutil, kakšni strahoti, 
kakšni mori bo fotografija, k i je tako nastala, služila v bližnji 
prihodnosti, da prav k m a l u . . . 

V veži so bile rože v vazah in vrčih, velike košare in majhne 
skodele. Cvetje so poslali Brummer in drugi ljudje. Odnesel eem 
prtljago v zgornje nadstropje in doktor Zorn je takoj odpeljal 
Nino: »Milostljiva gospa, pogovoriti se morava o nujnih rečeh.« 

»V redu, gospod Holden,« je rekla Nina. hladna kot riba. »Ne 
potrebujem vas več.« 

Tako sem odvšel v kuhinjo. Peter Romberg se je poslavljal. 
Moral je v uredništvo. 

Mickey je začela prositi: »Oh, očka, ostala bi tukaj! Igrali se 
hočem z gospodom Holdenom!« 

»Gospod Holden Ima opravke, ne sme.š ga nadlegovati.« 
»Saj mi je vendar obljubil! Te nadlegujem, gospod Holden?« 
»Pustite Mickey tukaj.« sem rekel. »Res sem j i obljubil. Mickey 

ml lahko pomaga oprati avtomobile.« 
»Seveda, juhej!« 
Mila je odkimavala: »Primejduš. gospod Holden, mala je sicer 

tako plaha, z nikomer ne govori, z vami pa . . .* 
•Pr id i vendar, gospod Holden, pridi, pojdiva prat avtomo

bile!« 



prodam 
Prodam 3 trodelna okna z dvoj

no zapero. Naklo 100 302 
š e dobro ohranjeno kuhinjsko 

opravo prodam. Komenda 1 
322 

Prodam nemško »primo«. Ko-
krica 71 323 

Prodam italijanski športni mo
ped. Naslov v oglasnem oddelku 

324 
Prodam 8 prm suhih bukovih 

drv. Poizve se v oglasnem oddel
ku 325 

Prodam kravo po izbiri. Draks-
ler, T rs t en i k 326 

Prodam 7 tednov stare prašič
ke. Dvorje 40, Cerklje 327 

Prodam 20 prm suhih bukovih 
drv in plemenskega vola od 350 
do 400 kg težkega. Naslov v 
oglasnem oddelku 328 

Prodam nov šivalni stroj »Sin-
ger« cik-eak. Ogled popoldne pri 
Šestici v Ljubljani. Marija Fink 

329 
Prodam prašiča za zakol 120 kg 

težkega. Zalog 31, Cerklje 330 
Prodam prašiča okrog 100 kg 

težkega. Zalog 41, Cerklje 331 
Prodam štedilnik »Tobi« - des

ni - emajliran, beli in štedilnik 
»Kabinet« - desni - emajliran, 
beli. Kukovič, Kranj, Gregorči
čeva 36 332 

Prodam 45 gajbic. Kranj, Je
zerska 44 333 

Prodam teličko sivko 250 kg 
tc/.ko. Naslov v oglasnem oddel
ku 334 

Prodam bikca 330 kg težkega. 
— Suha, 33, Kranj 347 

Prodam dvojne vprežne sani in 
3 lesene stebre za kozolec, škof
jeloška 25, Kranj 348 

Prodam 10 prm bukovih drv. — 
Nomenj 42, Boh. Bistrica 349 

k u p i m 
-Kupim hišo v bližini Kranja, 

tudi če ni dograjena. Naslov v 
oglasnem oddelku 335 

Kupim plavo za skobelni str*>1 
širine 30 do 45 cm 336 

Kupim 500 ks; slame. — Podrc-
ča 11, Smlednik 343 

Kupim 2 kravi dobri mlekarin. 
— Marinšek, Naklo 3 344 

Kupim otroško stajico, — Na
slov v oglasnem oddelku 345 

Kupim razno staro okrasno ka
menje (sintetično in polpravo). 
— Boris Rangus, Kranj, Partizan
ska 4 a 346 

Iščem žensko za varstvo otrok 
v dopoldanskem času. Plačam 
dobro. Naslov v oglasnem oddel
ku 316 

Zakonca nujno iščeta neoprem
ljeno sobo v Kranju ali Prim-
skovem. Plačata 5.000 do.6.000 din 
najemnine. Oddati ponudbe pod 
»Mirna« 337 

Večjo sobo iščem v Tržiču. 
Dam dobro nagrado. Naslov v 
Turističnem društvu Tržič 338 

Starejši ženski ali upokojenki 
nudim stanovanje za varstvo 
dveh otrok. T. Štrukelj, Srednje 
Bitnje 32 339 

Diplomant višje ekonomsko -
komercialne šole išče zaposlitev 
v računsko gospodarskem sek
torju (knjigovodstvo) v Kranju. 
Nastop službe možen takoj ali 
po dogovoru. Ponudbe oddati v 
oglasni oddelek Glasa 341 

Prodam dobro ohranjen Fiat 
750 s prevoženimi 15.000 km. Na
slov v oglasnem oddelku 1 350 

objave 
MAšKARADA V STRAZIŠČU 

Gasivsko društvo Stražišče pri
redi v soboto, 23. februarja 1963, 
ob 20. uri maškarado v vseh pro
storih doma »Partizan«. Dostojne 
maske so dobrodošle. ' Najboljše 
bodo nagrajene. Igral bo gasivski 
kvintet. — Rezervacije sprejema 
Jože Dolenc, Gasivskaulica št. 19, 
telefon 22-55 Kranj. Vljudno vab-
1 jeni! 

Gostinsko podjetje Tabor Go
renja vas razpisuje prosto delov
no mesto 

šefa kuhinje 
P°g°j jc kvalifikacija ali 5 let 

prakse v kuharski stroki. Nastop 
službe po dogovoru. — Ponudbe 
pošljite na upravo podjetja. 

ostalo 
Cenjenim strankam sporočam, 

da sem se preselil v Tekstilno 
ulico 2, Primskovo in da se na
prej opravljam vse usluge hitro 
in solidno. Peter Močnik, pečar 

295 

Zaradi razširitve poslovanja 
potrebuje INDUSTRIJSKI K O M 
BINAT PLANIKA K R A N J nove 
sodelavce: 

1. referenta za organizacijo 
z dovršno ekonomsko fakul
teto in nekaj prakse, 

2. referenta za delitev osebnih 
dohodkov z dovršeno eko
nomsko fakulteto in nekaj 
prakse, 

3. korespondenta z znanjem 
stenografije, 

4. kovinostrugarja in 
5. večje število kvalificiranih 

čevljarjev. 

Ponudbe pošljite v organizacij
sko • kadrovski sektor INDU
STRIJSKEGA KOMBINATA PLA
N I K A K R A N J . 

Ob bridki izgubi naše drage žene, mame, stare 
mame in tete 

M A R I J E BAJ2ELJ , roj. Bajželj 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so ob tej izgubi 
sočustvovali z nami. Posebno se zahvaljujemo dok
torju Fajdigi in dr. Bajžel jnu za zdravniško pomoč. 
Hvala g. župniku, vsem sosedom, darovavcem ven
cev, pevcem, organizaciji in vsem, ki so ob dolgi 
in težki bolezni na kakršenkoli način pomagali in 
jo spremili v tako velikem številu na njeni zadnji 
poti. 

Žalujoči mož Janez, hčerki Mici in Mar-
tinka z družinama in ostalo sorodstvo 

Z A H V A L A 
Vsem, k i so v tako velikem številu spremili na 

zadnji poti našo drago mamo, 
ANO C V E N K E L , Zgajnarjevo mamo 

j i poklonili toliko cvetja ln z nami sočustvovali, se 
iskreno zahvaljujemo. Posebno se zahvaljujemo 
duhovrfikoma g. Janezu Jalnu in patru Bogdanu 
Marklju, govorniku Srečku Zumru za tople poslo
vilne besede, pevskemu zboru za ganljive žalostinke 
in sosedom, ki so nam ob težki izgubi najbolj po
magali. 

Ljubno, 30. januarja 1963 
Sinova France ln Stanko ter 
hčerka Anica 

ZAHVALA 
Ob bridki izgubi naše blage mame 

H E L E N E POLDA 
se prisrčno zahvalimo vsem sorodnikom, prijate
ljem, znancem in ostalim za obiske v njeni težki 
bolezni, vsem, ki ste jo spremili na zadnji poti in 
j i poklonili cvetje in sosedom za vso pomoč. Iskre
na zahvala gospodom duhovnikom, pevcem in zve
zi V V I . 

Posebno zahvalo smo dolžni dr. Borutu Rusu za 
dolgoletno zdravljenje in medicinski sestri Tanji 
Bižal za njene požrtvovalne obiske. 

Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala. 
Krnica, 30. januarja 1963. 

Družina Postajnarjeva 

Danes in jutri na Črnem vrhu 
J E S E N I C E — Prizadevni smučarj i z Jesenic so uspešno za

ključili vse priprave za X V I . mladinsko republiško prvenstvo v 
alpskih disciplinah, k i bo danes in jutri na Črnem vrhu nad Je
senicami. 

Črni vrh nad Jesenicami je že 
od nekdaj »visoka šola« naših 
najboljših alpskih smučarjev. Je
senice so dale (razen Tržiča in 
v zadnjem času Kranja in Kranj
ske gore) precej alpskih smučar
skih »asov«, prvakov in repre-
zentantov, ki so naše alpsko smu
čanje častno zastopali na števil
nih domačih in tujih mednarod
nih tekmovanjih. 

Kot uvod v prihodnost Spano-
vega (sedežna žičnica) in črnega 
vrha bo na iniciativo komisije za 
alpsko smučarske discipline pri 
Smučarski zvezi Slovenije jese
niški smučarski klub s pomočjo 
matičnega športnega društva in 
občinske Zveze za telesno kultu
ro v dneh od 30. januarja do 3. 
februarja izvedel X V I . mladinsko 
republiško prvenstvo v alpskih 
disciplinah. 

Ker bo udeležba (po prijavah 
sodeč )na tem prvenstvu rekord
na in bo v teh dneh na Črnem 
vrhu zbrana vsa mladinska elita, 
lahko pričakujemo odlične rezul
tate, posebno od favoritov, ki 
tudi v najostrejši konkurenci in 
na najtežjih progah segajo po 
najvišjih lovorikah in naslovih. 

Domači z Blažem Jakopičem, 
Jožetom Svetino, Porom, Smit-
kom in Zmltkom imajo sicer ma
lenkostno prednost, ki pa jim 1 

verjetno ne bo zadoščala, če se j 
bodo na startu pojavili tudi od
lični alpski smučarji iz šole Ja- j 
neza Sumi ju z Med jo in drugimi j 
na čelu. Tisti, ki se bodo hoteli i 

v običajno zelo ostri konkurenci 
borbenih mladincev uvrstiti na 
prva mesta, bodo morali resno 
računati tud iz mladinci iz Kranj
ske gore. Tereni in žičnice na V i -
trancu dajejo namreč iz leta v 
leto vedno več obetajočih alpskih 
smučarjev, ki utegnejo prav kma
lu nadomestiti Lakoto, Čopa, K l i -

! narja, Detička in druge. Mladi 
alpinci z Javornika, Maribora in 
Raven prav gotovo na tem tek
movanju ne bodo hoteli igrati 
podrejene vloge, alpinci iz Ljub
ljane pa bodo prišli na Črni vrh 
z Zajcem in drugimi, ki že sedaj 
.nekaj pomenijo v smuku in sla
lomu. Boj za prva mesta med 
vraticami in v smuku bo torej 
posebno doživetje. Nekateri mla
dinci hoejo namreč že sedaj pro
dreti v vrste članov in si zagovi- j 
ti vozno karto na olimpiado v 
Innsbrucku. — 2. 

Mladi jeseniški alpski smučar BLAŽ JAKOPIČ, ki ga tu vidimo v 
smuku, velja za enega izmed favoritov na današnjem in jutriš
njem republiškem prvenstvu na č rnem vrhu nad Jesenicami 

Prvenstvo Škofie Loke v skokih 

Množičnost in kvaliteta 

PRVENSTVO 
ŠKOFJELOŠKIH 
SMUČARJEV 
ŠKOFJA LOKA — V nedeljo so 

v škofjeloški občini izvedli ob
činsko prvenstvo v veleslalomu, 
smučarskih skokih in tekih. 

Znano jc, da so teki v Sloveniji 
z izjemo nekaj krajev prava pa
storka našega smučarskega šport 
ta. To se je pokazalo tudi na tek
movanju, ki ga je organizirala 
občinska zveza za telesno vzgojo 
v Škof ji Loki. Kljub precejšnje
mu številu prijav je na start pri
šlo le 12 tekmovavcev. Med nji
mi trije člani, dva mladinca, pet 
pionirjev in 2 pionirji. To res ni
so številke, s katerimi bi se lah
ko pohvalili. Ta primer naj bi 
bil društvom za »vzgled«. Treba 
bo posvetiti več pozornosti smu
čarskim tekom, saj bi se med 
mladino kmalu našlo mnogo pri
stašev te smučarske discipline. 

Tehnični rezultati: člani: 1. An
ton Demšar, TVD Selca 16.44 — 
starejši pionirji: Janez Jesenovec, 
osnovna šola Škofja Loka 12.58; 
mlajši pionirji; Bojan Sovine, 
osnovna šola Škofja Loka 10.27; 
mlajše pionirke: Marija Bizjak 
osnovna šola, škofja Loka 6.02; 
starejši mladinci: Martin Bizjak, 
gimnazija 17.46. 

Člani cso tekli na 5 km, mla
dinci na 3 km, starejši pionirji 
na 1.5 km, mlajši pionirji na 800 
metrov, mlajše pionirke pa na 
800 metrov. — A. P. 

ŠKOFJA LOKA — V nedeljo jc 
občinska zveza za telesno kultu
ro organizirala prvenstvo v smu
čarskih skokih. S sodelovanjem 
Partizana iz Škofje Loke so j ih 
izvedli člani Partizana v Gorenji 
vasi. Pionirji so skakali na 15 
metrski skakalnici v Hotavljah, 
mladinci in člani pa na 30-metr-
ski skakalnici v Poljanah. Obe 
skakalnici sta bili zelo lepo pri
pravljeni, dobra pa jc bila tudi 

organizacija tekmovanja. Tekmo
valo je 22 pionirjev, 32 mladincev 
in 14 članov, čeprav je bilo vi
deti, da ima večina tekmovavcev 
še vedno premalo tehničnega 
znanja, kar jc posledica nesiste
matičnih treningov, jih jc bilo 
vendar nekaj, ki so s svojimi 
skoki resnično presenetili. Ska
kavci Andrej Tomin, Roman Kav
čič, Janez Čadež, iz Gorenje va
si, Franc Novine, Janez Bobncr, 

Prihodn'e leto že med člani 
2e pred dvema letoma cmo 

ime RABIC lahko zasledili 
med našimi najboljšimi mla
dimi sankači. Tedaj je namreč 
Bohinjec Ivan Rabič v močni 
mednarodni konkurenci na 
tekmovanju v Bohinju osvojil 
drugo mesto med mladinci. 
Odtlej vedno uspešno zastopa 
svoj klub na vseh pomembnej
ših sankaških prireditvah. 

6 Po nedeljski zmagi* na 
Smarjetni gori mi je takole 
pripovedoval: 

»•Svoje uspehe pripisujem 
vsakdanjim treningom na stari 
progi v Bohinju. Vsak dan se 
pet- do desetkrat spustim po 
njej. Ker pa proga ni najbolje 
urejena, se na tekmovanjih 
počutim toliko bolj zanesljivo. 
Letos sem dobil tudi : tve sani 
in — če j ih pred tekmovanjem 
pravilno na mažem — lahko ra
čunam na dobro uvrstitev.« 

0 Koliko časa se že ukvar
jaš s sankanjem? 

»V sankaški klub v Bohinju 
sem se včlanil pred sedmimi 
leti. Najprej sem tekmoval 
med pionirji, ko pa sem ne

kajkrat zmagal, sem dobil tudi 
tekmovalne sani »RODL«, ki 
jih sedaj vlačim po vseh go
renjskih strminah.« 

0 Kdaj si tekmoval na naj
kvalitetnejši prireditvi? 

»To je bilo pred letom v 
Švici. Tekmovanje sem si za
pomnil tudi po tem, ker so 
nam dejali, da ni treba vzeti s 
seboj posebnih maž, ker jih 
bomo dobili na startu. Zal ni 
bilo tako in nismo osvojili 
kakih boljših mest.« 

4» Imaš kaj težav v šoli? 
Čeprav porabim za sankanje 

precej časa, bom letos končal 
metalurško šolo na Jesenicah; 
za naprej pa se še nisem od
ločil.« 

H Kaj pa je tvoj konjiček v 
poletnih mesecih? 

»Kot Je že navada med san
kači, igram nogomet, rad pa 
tudi plavam in čolnarim po 
Bohinjskem jezeru. Največ 
kondicije si pridobim s kole
som; večkrat sem že prikole-
saril do Kranja in nazaj.« 

M.Juvan 

Pavil Podlipnik iz škofje Loke 
imajo ob pravilnem treningu in 
dobrem vodstvu gotovo še lepo 
prihodnost. 

Razveseljivo je tudi, da se je 
k tekmovanju prijavilo veliko 
število skakavcev iz Poljanske 
doline, saj je tam do letos smu
čarski šport v vseh pogledih zelo 
zaostajal. 

Rezultati: člani — Tomin 207,7 
točke, (28, 27 m); 2. Novine 195.2, 
(28, 27,5 m); 3. Bobnar 185.8 (26, 
26 m); starejši mladinci - 1. Kav
čič 187,9 (27, 27 m); 2. Podlipnik 
168,1 (21,5, 21,5); 3. Jelene 167,9 
(22, 22); mlajši mladinci — h 
Podlipnik 191,1 (26, 27); 2. čadeŽ 
186,2, (26, 26,5); 3. Pcternelj 185,7 
(25,5, 24,5); starejši pionirji — i« 
Lipušček 132,3; 2. Vraničar 131,8; 
3. Pevk 125,9; mlajši pionirji -** 
1. Likar 120,6; 2. Sclak 118,3; 3. 
Mezek 114,8. — A. P. 

N E S R E Č E 
O S E B N I A V T O 
V V P R E Z N I V O Z 

V torek zvečer je na Stari cesti 
pred elektrarno v Kranju osebni 
avtomobil K R 11-06, ki ga je vo
zi l ing. Franc Ind i bar, trčil v 
vprežni voz voznika Antona Ke
pica. Voznik vprežnega voza je 
peljal s ceste I. reda na Staro ce
sto, nasproti pa je s precejšnjo hi
trostjo pripeljal osebni avto, ki 
ga je ob zaviranju zaneslo v 
vprežni voz. Voznik vprege je bil 
vinjen in so ga odpeljali na od
vzem krvi. Materialna škoda na 
vozilu znaša okrog 60 tisoč dinar
jev. 

Z A N E S L O G A J E S C E S T E 
V torek dopoldne se je r.a cesti 

I. reda v Hrušici prevrnil osebni 
avtomobil LJ-153-09 (voznik Adolf 
Kovačič). Vozil je proti Kranjski 

gori, na Hrusici pa ga je zaradi 
neprimerne hitrosti na blagem, 
vendar poledenelem zavoju zane
slo s ceste, da se je prevrnil. P r i | 
tem je nastalo za okrog 90 tisoč 
dinarjev škode. 

S P E T T R Č E N J E 
N A P O L E D E N E L I C E S T I 
Na cesti III. reda Radovljica— 

Lesce 6ta v torek ob 17.10 trčila 
avtobus L J 14-99 (voznik Mihajlo 
Cerar) in osebni avtomobil 
L J 46-27, ki ga je upravljal Bogo 
Primožič. Vzrok nesreče je bila 
prehitra vožnja osebnega avtomo
bila na poledeneli cesti. Skoda, 
ki je pri trčenju nastala, je oce
njena na okrog 130 tisoč dinarjev. 

A V T O M O B I L S E J E P R E V R N I L 

V sredo se je na cesti I. reda v 
vasi Belca pri Mojstrani prevrnil 
osebni avtomobil L J 88-30 (voznik 
Franc Borko), ki ga je zaradi po
ledice zaneslo s ceste. Materialna 
škoda na vozilu znaša okrog 100 
tisoč dinarjev. 

časopisno podjetje „Gorenski t'sk", Kranj 
zaposli s takojšnjim nastopom ali po dogovoru 

dva ročna stavca 
Vsa pojasnila dobite v tajništvu podjetja 

REMONT ČEVLJARSKIH STROJEV — K R A N J 
sprejme v službo: 

kvalificiranega varivca 
Ponudbe z navedbo dosedanje zaposlitve in osebnimi 

podatki sprejema uprava podjetja. 

SKRB ZA NAPREDEK 
MLADIH 
SMUČARJEV 
ŽELEZNIKI — TVD Partizan 

Železniki je tudi letos med zim
skimi počitnicami organiziralo 
sedemdnevni smučarski tečaj, ki 
so ga vodili strokovni vaditelji. 
Tečaja se je udeležilo več kot 50 
mladih smučarjev, in sicer v treh 
skupinah. 

V ponedeljek so za zaključek 
tečaja pripravili smučarske tek
me, na katerih so tečajniki lahko 
preizkusili pridobljeno znanje. 
Mladinci so se pomerili v slalo
mu, ostali pa na krajših in laž
jih progah. « 

Rezultati: mladinci — 1. Tar-
fila 1:34,8; 2. Čemažar 1:40,8; 3. 
Lotrič 1:46,2; pionirji — Mravlje; 
pionirke — Markelj; cicibani —-
Logar. 

Vsi najboljši so prejeli diplo
me in praktična darila. — T. M . 

SLOVAN : TRIGLAV 
«8:47 (26:21) 
V prvi tekmi v zimski košar

karski ligi v Ljubljani so se tri-
glavanj v sredo pomerili s Slova
nom. Zmagali so Ljubljančani z 
rezultatom 58:47 (26:21). 

SLOVAN: Pesek 12, Peterka 12, 
Strchovec II 10, škrjanc 8, Brlš-
nik 6, Smolčlč 5, Crnoga 2, Stre-
hovec I 2, Hudarln 1; prosti meti 
14:10. — TRIGLAV: Rus II 15, Be-
lehar I 13, Jeraj 11, Lampret 4, 
Klavora I 2, Stražnik 2, Rus I; 
prosti meti 24:15. 

Igra je bila hitra, vendar pre
cej netočna, še posebno pri me
tih na koš. Kranjčani so le v za
četku zavodili s 4:0, nakar so bili 
skozivso tekmo v vodstvu slova-
novci. — L . S. 

Na rob 
„planiškega 
tedna" 
Prihodnji mesec bosta v jese* 

nlški občini dve pomembni med*, 
narodni športni prireditvi. Točne* 
je: v začetku marca bo v Kranj' 
ski gori FIS A tekmovanje v alp* 
skih disciplinah, od 22. do 24. P 9 

skoki na veliki skakalnici v Pl*' 
niči. Prireditelji v obeh primeril 1 

razen odlične udeležbe tekmo* 
vavcev pričakujejo rekordno Ste* 
vilo gledavcev; posebno v Plan*' 
ci, ker so skoki privlačnejS* 
športna panoga. Prav gotovo * 8 ' 
to ne bi bilo prav, če bi po tek' 
movanju kdorkoli lahko rekel kaj 
kritičnega na račun Izvedbe pri' 
reditve takega obsega. Tega 
prireditelji dobro zavedajo in P1"1 

iskanju oblik za čim boljšo or
ganizacijo ne skoparijo. V »P'8" 
niškem komiteju« so na prim61* 
celo predstavniki drugih držav, 
medtem ko imajo za čas »plaid* 
škega tedna« vsi naši najviSJ* 
funkcionarji smučarske organi« 9 ' 
cije posebne zadolžitve. Ker P* 
izmed naštetih nihče seveda 
bo delal zastonj, so za Izvedb0 

te prireditve predvidena sredstva 
dosegla že čedno vsoto (nekaJ 
milijonov dinarjev). Praksa ie' 
da del teh stroškov nosi jesen1' 
ška občina (lani je za tekmoV** 
nje v alpskih disciplinah p r e l < 0 

športnega društva Kranjska 
gor* 

vse). — V zvezi s tem pa lahko 
ugotavljamo, da organizatorji P ' 
so storili ničesar, da bi to vso*0 

zmanjšali. V jeseniški občini J* 
namreč dosti sposobnih smuča*' 
skih sodnikov in funkcionarje*! 
ki bi lahko pomagali pri izvedBJ 
skakalne prireditve, toda do8'e| 
se organizatorji nanje niso sPot?H 

nlli . Tako bo večina ljubljanski'1 

sodnikov vodila planiško tekrt>°J 
vanje, vsi pa bodo v tistem Ča* 
s tekmovavci vred skoraj ted* 
dni bivali v hotelu »Toplice« & 
Bledu. 

V S E K A K O R J E TO PRI* 1 *? 
N E P R A V I L N E G A ODNOSA FJ£ 
RUMOV OSREDNJE SMUČ** 
S K E ORGANIZACIJE DO »°JT 
DALJENIH« STROKOVNJAKOV' 
K I BI V T E M P R I M E R U * 
NAJVEČ PRAVICE L A H K O SjJ 
DELOVALI PRI IZVEDBI 3tf 
P O M E M B N E MEDNARODNA 
PRIREDITVE. — 2. 

C LAS. v vsako 
hišo 




